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1 Sesja Rady Gminy Grzegorzew 7.05.2024 r.  
godz. 13:00 

Janusz Dorabiała  

Do hymnu. 

Janusz Dorabiała  

Po hymnie. 

Janusz Dorabiała  

Otwieram obrady pierwszej sesji Rady Gminy Grzegorzew kadencji 2024-2029. 

Zacni kapłani, Panie i Panowie radni, pani wójt, Szanowni Państwo, jest dla mnie 

wielkim zaszczytem, że jako najstarszy wiekiem radny dokonałem otwarcia obrad 

pierwszej inauguracyjnej sesji Rady Gminy Grzegorzew kadencji 2024-2029. 

Poprowadzę obrady do czasu wyboru przewodniczącego rady. Zapewniam, że 

dołożę wszelkich starań, aby obrady przebiegły sprawnie i zgodnie z prawem. 

Szanowni Państwo, wszystkich państwa serdecznie witam na obradach pierwszej 

sesji Rady Gminy Grzegorzew. Gorące powitania kieruję do pań i panów radnych. 

Gratuluję zaufania, jakimi obdarzyli was mieszkańcy gminy Grzegorzew. Wybór 

radnego to powód do dumy, ale nade wszystko wielkie zobowiązanie. Dlatego też 

życzę państwu skutecznego sprawowania mandatu radnego. Życzę państwu 

sukcesów samorządowej pracy oraz mądrych decyzji podejmowanych z myślą i dla 

dobra naszych mieszkańców oraz naszej małej ojczyzny gminy Grzegorzew. I 

jeszcze raz bardzo serdecznie gratuluję państwu wyboru. 

Serdecznie witam na obradach pierwszej sesji panią Bożenę Dominiak, wójta gminy 

Grzegorzew która z woli. 
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Ile to już kadencji pani wójt? 7 tu mam napisane chyba się zgadza pani Bożena 

Dominiak stoi na czele naszej gminy nieprzerwanie od 26 lat. To wielki sukces, pani 

wójt serdecznie gratulujemy. 

Serdecznie witam czcigodnych kapłanów, którzy zaszczycili swoją obecnością 

inauguracyjne obrady Rady Gminy Grzegorzew dziewiątej kadencji. 

Witam serdecznie ks. Tomasza Króla parafii pod wezwaniem Wniebowzięcia 

Najświętszej Marii Panny w Grzegorzewie. 

Księdza kanonika Andrzeja Piesika, proboszcza parafii pod wezwaniem 

Wniebowzięcia Najświętszej Marii Panny w Borysławicach Kościelnych. 

Ks. Marcina Antonkiewicza, proboszcza parafii Świętego Rocha w Barłogach. 

Witamy księdza prałata Michała Pietrzaka. Ksiądz senior, jak zwykle w świetnej 

kondycji fizycznej, cieszy nas to bardzo. 

Bardzo nam miło, że jest z nami dzisiaj pan Waldemar Banasiak, radny powiatu 

Kolskiego, którego również serdecznie witamy. 

Który z wolni mieszkańców podobnie przez kolejną kadencję będzie dbał o interesy 

naszej gminy w powiecie kolskim. Gratulujemy wyniku wyborczego i tak 

zdecydowanego i znaczącego poparcia mieszkańców. Gratulujemy również wyboru 

na członka zarządu powiatu. 

Cieszymy się, że są z nami radni Rady Gminy minionej kadencji 2018-2024 

serdecznie witam kolegów radnych, z którymi przez ostatnie 5 lat 

współpracowaliśmy. 

Witam na obradach pierwszej sesji skarbnika gminy, panią Renatę Dopierała. 

Witam panią Katarzynę Fila, dyrektora do spraw administracyjnych Urzędu Gminy 

wraz z zespołem pracowników Urzędu Gminy. 
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Witamy na obradach inauguracyjnych sesji Rady Gminy Grzegorzew kadencji 2024-

2029 pana Piotra Opasa prezesa Glaspo, pana Tomasza Nuszkiewicza dyrektora 

Muzeum Technik Ceramicznych w Kole, pana Arkadiusza Szałka, kierownika filii 

Ludowego Banku Spółdzielczego w Grzegorzewie. 

Witamy pana doktora Andrzeja Setę, kierownika niepublicznego zakładu opieki 

zdrowotnej Medicus, witamy delegatów do Izby rolniczej pana Adama Jaskulskiego 

oraz pana Sebastiana Durkiewicza. 

Powitania kieruję do pana Piotra Bednarkiewicza, członka zarządu stowarzyszenia 

solna Dolina. 

Witam, druha Józefa Danielskiego prezesa zarządu Gminnego związku 

Ochotniczych straży Pożarnych w Grzegorzewie. 

Powitania kieruję do państwa sołtysów. 

Witam państwa dyrektorów szkół i tak panią Iwonę Ziętek, dyrektora szkoły 

podstawowej imienia Jana Pawła II w Bylicach Kolonii, pana Józefa Sochackiego. 

Dzisiaj w podwójnej roli dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w 

Grzegorzewie, a jednocześnie przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w 

Grzegorzewie, pana Dariusza Tylaka, dyrektora szkoły podstawowej imienia Adama 

Mickiewicza w Barłogach. 

Witam kierowników gminnych jednostek organizacyjnych, panią Jolantę 

Wawrzyniak, kierownika Gminnego ośrodka pomocy społecznej w Grzegorzewie, 

pana Wiktora Blocha kierownika zespołu Ekonomiczno administracyjnego szkół w 

Grzegorzewie, panią Agnieszkę Malesza dyrektora Gminnej biblioteki publicznej w 

Grzegorzewie, jak również przedstawicieli organizacji społecznych i zawodowych 

działających na terenie gminy. Witam przedstawicieli mediów w osobie pana 

Bartłomieja Fiwka, redaktora naczelnego portalu internetowego e-koło. 
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Serdeczne powitania kieruję do pani Marty Błaszkiewicz, urzędnika wyborczego 

gminy Grzegorzew. 

Jeszcze raz witam pana przewodniczącego i członków komisji wyborczej w 

Grzegorzewie, którzy przeprowadzili i ustalili wyniki wyborów samorządowych w 

naszej gminie. 

Panie Przewodniczący, pani urzędnik, już w tym momencie składam wszystkim 

członkom gminnej i Obwodowych Komisji Wyborczych serdeczne podziękowania za 

przygotowanie, przeprowadzenia i ustalenie wyników wyborów samorządowych. 

Dziękuję za wykonaną pracę, poświęcony czas na przeprowadzenie tych jakże 

trudnych wyborów, do jakich bezsprzecznie należą wybory samorządowe. 

Dziękujemy i gorąco, państwa witamy. 

Serdecznie witam i pozdrawiam mieszkańców gminy Grzegorzew oraz wszystkie 

osoby, które śledzą bezpośrednią transmisję dzisiejszych uroczystych obrad, 

jeszcze raz wszystkich państwa i każdego z osobna serdecznie witam na obradach 

inauguracyjnej sesji Rady Gminy Grzegorzew w kadencji 2024-2029. 

Państwo Radni, Czcigodni kapłani, Szanowni Państwo, ustawową kompetencję do 

zwołania obrad pierwszej, pierwszych sesji nowo wybranych rad gmin posiadają 

komisarze wyborczych. W postanowieniu o zwołaniu pierwszej sesji Rady Gminy 

Grzegorzew z dnia 21 kwietnia 2024 rok, komisarz wyborczy w Koninie wyznaczył 

datę oraz określił proponowany porządek obrad sesji. 

Kopia powyższego postanowienia została Państwu Radnym przesłana, uprzejmie 

informuję, że do momentu złożenia przez Państwa Radnych ślubowania, a tym 

samym formalnego objęcia mandatów radnego gminy, a następnie wyboru 

przewodniczącego naszej rady, realizować będziemy porządek obrad sesji w formie 

określonej przez pana komisarza i tak kolejne punkty porządku obrad sesji 
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przedstawiają się następująco. 

Pierwsze, złożenie ślubowania przez nowo wybranych radnych, poprzedzone 

wręczeniem zaświadczeń o wyborze.  

Drugie, złożenie ślubowania przez wójta gminy, poprzedzone wręczeniem 

zaświadczenia o wyborze, następnie stwierdzenie kworum, uchwalenie regulaminu 

głosowania dla wyboru przewodniczącego Rady Gminy, następnie wybór komisji 

skrutacyjnej i wybór przewodniczącego Rady Gminy. Kontynuując obrady i 

realizując powyższy porządek obrad sesji, uprzejmie zapraszam pana Józefa 

Sochackiego, przewodniczącego Gminnej Komisji wyborczej w Grzegorzewie. 

Proszę o wręczenie Państwu Radnym, wybranym w wyborach samorządowych 

przeprowadzony 7 kwietnia 2024 roku, zaświadczeń o wyborze na radnego gminy 

Grzegorzew. 

Panie Przewodniczący, bardzo proszę, oddaję panu głos. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Panie Przewodniczący, Państwo Radni, Szanowni goście, zanim wręczę 

zaświadczenie o państwa wyborze, jeśli państwo, pan przewodniczący pozwoli, to 

kilka słów. 

Janusz Dorabiała  

Pozwolę, a jakże. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Wybory samorządowe odbyły się równo miesiąc temu, taka krótka informacja o tych 

wyborach. Na radnych gminy Grzegorzew zostało zgłoszonych 50 kandydatów 

przez 6 komitetów wyborczych, w tym 17 pań. Najstarszy kandydat miał 71 lat, 

najmłodszy 23 lata, średnio o 1 mandat ubiegało się 3,33 osoby. Wybory odbyły się 
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we wszystkich 15 okręgach w których rywalizowało od 2 do 5 kandydatów, 

frekwencja w naszej gminie wyniosła 56,6%. 

To już pan przewodniczący to powiedział, ale nie wymienił liczby, 7 radnych z 

poprzedniej kadencji uzyskało ponowne zaufanie wyborców, także rada się zmieniła 

w większości, tak.  

Najlepsze wyniki, takie ilościowe, to uzyskały panie, pani Maria Zawadzka 103 

głosy, pani Iza Kacperska 102 głosy, a najlepszy wynik procentowy pan Karol 

Dzierbicki 73,6% głosów. No ponieważ okręgi wyborcze są nierówne, więc trudno 

porównywać te ilości. 

W tej kadencji w Radzie Gminy pracować będzie 5 pań i 10 panów. To też taki 

historyczny chyba wynik. Jeśli chodzi o panie, pamiętam, gdy zostałem radnym w 

2002 roku tutaj z Waldkiem, no to pań było 0. 

Teraz jest ewidentnie progres także ja, panowie za 5 lat, myślę, że będzie więcej 

pań w tej Radzie Gminy niż panów. 

Najmłodszy radny ma 23 lata, o przypadkiem to mój uczeń, były. 

Szanowni Państwo Gminna Komisja Wyborcza, powołana przez komisarza 

wyborczego, pracowała w dziewięcioosobowym składzie. Chciałbym tutaj, dziękuję, 

może nie chciałbym, tylko dziękuję moim koleżankom, ponieważ oprócz mnie to były 

same panie. Dziękuję za tą rzetelną pracę w tej komisji wyborczej i jeśli pozwolą 

państwo, to dziękuję pani Kasi Fili, która jest moim zastępcą, pani Beacie 

Antkiewicz, pani Aleksandrze Kacperskiej, Ani Leszcz, pani Izie Ryś, pani 

Małgorzacie Urbańskiej, Grażynie Walczak i Ani Wawrzyniak, ta dziewiątka, te 9 

osób razem wspólnie przeprowadzaliśmy te wybory do Rady Gminy i na wójta 

gminy Grzegorzew. No cóż, żeby nie przedłużać pani Katarzyno, jeśli pani pozwoli, 

to byśmy razem wręczyli zaświadczenie o wyborze, tak, ustaliliśmy, że konwencja 
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będzie alfabetyczna. 

Czyli poprosimy Pana Adama Bednarkiewicza, tutaj weźmiemy sobie jakieś tło 

lepsze. 

Panie Adamie gratuluję wyboru, potwierdzenie zwycięstwa w okręgu nr 2.  

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

To może poprosimy jeszcze jakiegoś członka komisji wyborczej o pomoc. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszamy panią Monikę Borowską. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Pani Moniko gratuluję wyboru, no cóż, pani Monika jest jedyną radną z miasta 

Grzegorzew, tutaj udało się powtórzyć wynik, czyli została radną. Gratuluję pani 

Moniko. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszamy panią Katarzynę Czajkowską. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Gratulujemy wyboru no i życzymy ciężkiej pracy. 

Tak, ja pamiętam, że pani piecze dobre ciasto. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszamy pana Janusza Dorabiałę. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

No Januszu, powiem tak już będziesz miał, już masz więcej tych zaświadczeń ode 
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mnie, także Januszu generalnie, ponowne gratulacje, trzymaj się, nie daj się tym 

młodszym. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszamy pana Karola Dzierbickiego. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Karolu, gratuluję ponownego zwycięstwa. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam panią Izabelę Kacperską. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Pani Izabela też reelekcja, Pani Izo gratuluję i życzę zadowolenia z tej 

niewdzięcznej pracy społecznej. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam Pana Rafała Kotkowskiego. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Pan Rafał to już, która to kadencja? Czwarta, czwarta, czyli dobrze pamiętałem, już 

z Rafałem razem pracowaliśmy, Rafał gratuluję i powodzenia. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam Pana Damiana Leszcza. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

No i tutaj to nasz najmłodszy radny, oprócz tego, że to mój uczeń, to jeszcze z 

mojego okręgu wyborczego także Damian powiem tak, życzę ci wytrwałości i 

szybkiej nauki, musi się, żeby osiągnąć coś gminie, w radzie gminy trzeba się 
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szybko uczyć. 

Damian Leszcz  

Dziękuję bardzo. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam pana Łukasza Łuczyńskiego. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Łukaszu gratuluję reelekcji, życzę dalszych sukcesów. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam panią Anetę Okupską. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Pani Aneta to już będzie w podwójnej woli, kiedyś siedziała tam wśród sołtysów, 

teraz mówi, że tutaj są wygodniejsze krzesła, ale tutaj się podejmuje decyzje, także 

pani Aneto mądrych decyzji dla dobra mieszkańców. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam pana Stanisława Pykę. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Stanisławie, Stanisławie gratuluję powrotu do rady gminy Grzegorzew. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam pana Tadeusza Sosnowskiego. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Panie Tadeuszu, to chyba trzecia kadencja? Dobrze pamiętam? Gratuluję reelekcji, 
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gratuluję dobrego wyniku w Barłogach, mieszkańcy docenili. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam pana Sławomira Szymczaka. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Sławomirze, gratuluję, Pan jest radnym z Borysławic Zamkowych i Grodnej, ale 

wiem, że zawsze Borysławice Zamkowe stawiają wysokie wymagania radnym więc 

życzę powodzenia. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam pana Jarosława Wróblewskiego.  

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Panie Jarosławie, gratuluję wyboru niewątpliwie oczekiwania mieszkańców są 

wysokie, także powodzenia. 

Katarzyna Fila (Dyrektor ds. Administracyjnych)  

Zapraszam panią Marię Zawadzką. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Gratuluję tego wyniku. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Szanowni Państwo, także jeszcze raz wszystkim państwu gratuluję, ja tutaj 

powiedziałem komuś tam, mieszkańcy państwu zaufali, ale ja państwu życzę 

zadowolenia z tej niewdzięcznej pracy społecznej, jakim jest bycie radnym, a ja 

wiem, co to znaczy być radnym. Także jeśli niektórzy się dziwili, że z pewnymi z 

pewnym państwa jestem w takich stosunkach takich bliższych, no cóż razem w tej 
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Radzie Gminy zasiadaliśmy ileś tam kadencji. Także jeszcze raz, Panie 

Przewodniczący dziękuję bardzo. I teraz będzie najważniejsza część. 

Janusz Dorabiała  

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. 

Jeszcze raz składam na ręce pana przewodniczącego oraz członków komisji 

gminnej komisji wyborczej podziękowania za trudną, wyborczą pracę. 

Szanowni Państwo, przystąpimy teraz do ceremonii złożenia ślubowania przez 

nowo wybranych radnych gminy Grzegorzew. To bardzo podniosły i wyjątkowy 

moment po odczytaniu przeze mnie Roty ślubowania wywołani przez najmłodszego 

wiekiem radni będą podchodzić do stołu prezydialnego i wypowiadać słowo ślubuję. 

Uprzejmie informuję, że ślubowanie może być złożone z dodaniem słów tak mi 

dopomóż Bóg. 

Zapraszam do stołu prezydialnego, najmłodszego wiekiem radnego pana Damiana 

Leszcz. 

I po odczytaniu przeze mnie Roty ślubowania, proszę Pana Radnego o 

odczytywanie z listy obecności nazwisk radnych, a Państwa Radnych o 

podchodzenie do stołu Prezydialnego i potwierdzenie Roty, słowo, słowem, ślubuję. 

Przypominam, że ślubowanie może zostać złożone z dodaniem słów tak mi 

dopomóż Bóg. 

Proszę teraz wszystkich państwa o powstanie. 

Odczytam treść Roty ślubowania radnego. 

Wierny konstytucji i prawu Rzeczypospolitej Polskiej ślubuję uroczyście obowiązki 

radnego sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 

gminy i jej mieszkańców. 
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Bednarkiewicz Adam. 

Ślubuję. 

Borowska Monika. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Czajkowska Katarzyna. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Dorabiała Janusz, Stanisław. 

Janusz Dorabiała  

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Dzierbicki Karol. 

Ślubuję. 

Kacperska Izabela, Anna. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Kotkowski Rafał. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Leszcz Damian. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Łuczyński Łukasz. 

Ślubuję. 

Okupska Aneta, Ilona. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 
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Pyka Stanisław. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Sosnowski Tadeusz. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Szymczak Sławomir, Michał.  

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Wróblewski Jarosław, Rafał. 

Ślubuję. 

Zawadzka Maria. 

Ślubuję, tak mi dopomóż Bóg. 

Janusz Dorabiała  

Bardzo dziękuję, proszę usiąść. 

Serdecznie wszystkim Państwu Radnym gratuluję. 

Stwierdzam, że wszyscy radni Rady Gminy Grzegorzew objęli mandat radnego. 

Państwo Radni, szanowni Państwo, porządek obrad dzisiejszej sesji obejmuje 

również dokonanie uroczystego aktu ślubowania przez panią wójt gminy. Zanim do 

tego podniosłego momentu przystąpimy, uprzejmie proszę pana Józefa 

Sochackiego, przewodniczącego gminnej komisji wyborczej o wręczenie pani 

Bożenie Dominiak zaświadczenia o wyborze na wójta gminy Grzegorzew. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Państwo Radni, Panie Przewodniczący, tutaj krócej. W wyborach na wójta gminy 

Grzegorzew zgłoszono 3 kandydatów, frekwencja wyniosła 56,6%. W wyniku 
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wyborów w pierwszej turze na stanowisko wójta gminy Grzegorzew została wybrana 

pani Bożena Dominiak. Uzyskując ponad 62% ważnie oddanych głosów. 

Gratuluje, pani wójt zapraszam. 

Tak, ponieważ tak naprawdę to po raz szósty pani Bożena Dominiak została 

wybrana przez mieszkańców, pierwszy wybór był przez Radę Gminy. 

Zaświadczenie, szóste także pani wójt do kolekcji zaświadczenie no i cóż życzę 

wytrwałości, zdrowia, bo zdrowie jest potrzebne, żeby udźwignął ten ciężar, jakim 

jest zarządzanie tą naszą, małą, ale naszą gminą Grzegorzew. 

Janusz Dorabiała  

Panie Przewodniczący, dziękuję. 

Przystępujemy teraz do szczególnej i podniosłej ceremonii złożenia ślubowania 

przez panią Bożenę Dominiak, która od 21 października 1998 roku stoi na czele 

naszej gminy, sprawując urząd wójta gminy Grzegorzew, proszę wszystkich o 

powstanie, a panią Bożenę Dominiak o złożenie ślubowania. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Obejmując urząd wójta gminy uroczyście ślubuję, że dochowam wierności prawu, a 

powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego i pomyślności 

mieszkańców gminy, tak mi dopomóż Bóg. 

Janusz Dorabiała  

Dziękuję, pani wójt. 

Janusz Dorabiała  

Stwierdzam, iż pani Bożena Dominiak objęła urząd wójta gminy Grzegorzew, 

serdecznie gratuluję, życzę pani wielu sukcesów i osiągnięć w zarządzaniu naszą 
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gminą oraz wszelkiej pomyślności zawodowej i osobistej. 

Czasami to sobie myślę, czy by panią nazywać dyktatorem, czy dyktatorką, ostatnio 

takie lewicowo-liberalne stwierdzenia są w mediach że, jakby to brzmiało? 

Premierka, prezydentka, jakoś nienaturalnie. 

Jedziemy dalej. Teraz proszę panią wójt o wystąpienie. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Panie, panowie, Szanowni Państwo Radni, Panie Przewodniczący dostojni kapłani, 

państwo dyrektorzy szkół, państwo sołtysi, drodzy goście zaproszeni na dzisiejsze 

spotkanie i wszyscy ci, którzy jesteście z nami dzisiaj w tym szczególnym, dla nas 

dniu. Dniu szczególnym, dla mnie osobiście, ale też szczególny, to dzień dla 

naszych pań i panów radnych. 

Chciałam też serdecznie pozdrowić wszystkich słuchających obrady, śledzących 

obrady sesji Rady Gminy Grzegorzew w tej dzisiejszej pierwszej sesji Państwa 

Radnych. 

To majowe popołudnie, dzisiejsze na pewno zapamiętamy wszyscy i Drodzy 

Państwo, wspomniane dzisiaj było przez pana przewodniczącego komisji, pana 

Józefa Sochackiego i przez pana przewodniczącego prowadzącego dzisiejszą 

sesję, pierwszą inauguracyjną sesję Rady Gminy Grzegorzew o tym, że to kolejna 

moja kadencja, ale Drodzy Państwo, uwierzcie mi, że bijące serce jest tak samo jak 

wtedy, kiedy to w 1998 roku składałam ślubowanie po raz pierwszy, kiedy to z woli 

wówczas 18 radnych powierzono mi mandat, a następnie, już w 2002 roku, z woli 

mieszkańców, z woli mieszkańców, wszystkich tych, którzy na przestrzeni czasu 

brali udział w wyborach. 

Dzisiejsze popołudnie, 7 maja, tak jak wspomniał tutaj już pan Józef Sochacki, na 

pewno jest czasem, kiedy zapamiętamy, ale też dzisiaj jest równy miesiąc od 
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wyborów, kiedy to w niedzielę 7 maja nasi mieszkańcy udali się do lokali 

wyborczych i w tym dniu, właśnie dokonując swoich decyzji, wybrali nas tutaj 

siedzących, dzisiaj mnie i państwa, panie i panów Radnych. 

Drodzy państwo, autentyczny stres, proszę wybaczyć i autentycznie bijące serce i 

patrząc na Państwa Radnych, też wiemy, że drogie panie i drodzy panowie, na 

pewno dzisiaj też szybciej biją wam serca i ja was doskonale rozumiem, ale nie 

martwcie się, wspólną drogą pójdziemy i damy radę wszyscy. 

Bo to wielka odpowiedzialność i przez tych kadencji tyle, zawsze ciężar 

odpowiedzialności, może ciężar, takie odium odpowiedzialności, które na nas ciąży, 

jest bardzo duże. Ja chciałabym w tym miejscu podziękować wszystkim 

mieszkańcom, wszystkim wyborcom za zaufanie, którym mieszkańcy mnie obdarzyli 

na kolejne 5 lat.  

Przychylność mieszkańców to wielkie zobowiązanie i duży obowiązek, a 

jednocześnie zapewniam, że na pewno uczynię wszystko, by tak, jak już padło tu 

dzisiaj w słowach nasza gmina była miejscem, tak jak powiedział ksiądz proboszcz, 

dzisiaj w kazaniu pięknie, Bóg zapłać za tą modlitwę, była miejscem, do którego się 

chce wracać i aby nasza gmina była miejscem, o którym się dobrze mówi. 

Drodzy Państwo, z pokorą i szacunkiem składam jeszcze wyrazy podziękowania, 

często też tak sobie myślę i mówię, że ten dzisiejszy dzień, kiedy stojąc przed 

państwem, składając ślubowanie przed państwem, tu obecnymi, w tak zacnym 

gronie, przed mieszkańcami gminy, to Drodzy Państwo, tak sobie myślę, że to jest 

taka swoista umowa o pracę, bo ten dzisiejszy dzień, kiedy składam ślubowanie, to 

jest takie nawiązanie umowy o pracę i zobaczcie, państwo ta umowa o pracę to z 

mieszkańcami naszej gminy, tymi, którzy głosowali za, ale też tymi, którzy głosowali 

przeciw, bo przecież szanujemy prawo i mają takie prawo. Dlatego też bardzo ten 

dzień przeżywam i naprawdę warto pracować dla naszej gminy, dla naszych 



Strona 17 z 77 
 

mieszkańców i warto dla was, Drodzy Państwo, pracować i o was myśleć. 

Pragnę powiedzieć do was wszyscy mieszkańcy gminy Grzegorzew że za te lata 

zaufanie, chciałam powiedzieć, bardzo dziękuję. 

Panie panowie radni, wysoka Rado, drodzy goście. 

W tej ostatniej, bo należy świadomie o tym powiedzieć, w tej ostatniej mojej kadencji 

chciałabym zadbać o miejsca wymagające uwagi. 

Byście, drodzy mieszkańcy, czuli się widziani po tylu latach pracy, chciałabym, aby 

na mapie naszej gminy nie było miejsc zapomnianych. I tak jak dzisiaj jesteście już 

wysoka Rado po ślubowaniu, jak dzisiaj tutaj w 15 osób siedzimy i jesteśmy razem, 

wierzę głęboko i ufam, że w porozumieniu, w dialogu wzajemnym będziemy 

podejmować w tej sali dobre decyzje i aby nasi mieszkańcy czuli się widziani przez 

wysoką radę jako organ stanowiący i zapewniam was, drodzy radni, drogie panie, 

drodzy panowie, że zawsze wsłuchuje się w głos radnych, zawsze będę was 

słuchać i zawsze mam nadzieję i wierzę w to, muszę w to wierzyć i ufam, że zawsze 

wychodząc z tej sali będziemy mieć porozumienie. 

Bo na pewno nie potrzeba nikomu sytuacji, które dzielą ludzi. 

Każdy ma takie same potrzeby, każdy mieszkaniec, czy to jest gmina taka jak nasza 

we wschodniej Wielkopolsce, czy to jest miasto, duża aglomeracja, bogata tak jak 

chociażby Wrocław, to każdy z mieszkańców ma takie same potrzeby i my to 

zauważamy, a ja obiecuję państwu, że dochowam obietnicom, które podczas 

spotkań z państwem były omawiane. 

I to rozumiem, że potrzebujemy dostępu do dobrych dróg, potrzebujemy 

bezpiecznie dojechać do szkoły, do pracy, żeby bezpiecznie dojechała do nas 

karetka pogotowia, trzeba dbać o środowisko, o kulturę, o historię, o zabytki, trzeba 

dbać o nasze otoczenie, budować kanalizację sanitarną czy budować oświetlenia. 
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Wachlarz zadań, jaki jest przed nami, jest bardzo duży. 

Dlatego też zwracam się do was jeszcze raz panie, panowie radni, to my wspólnie 

będziemy te zadania i te decyzje podejmować. Jak wiemy, zmienia się wokół nas 

otoczenie, zmieniają się oczekiwania, zmieniają się standardy oczekiwań i trzeba 

będzie temu też i sprostać. Obszary, które są naszym zainteresowaniem, które były 

w zainteresowaniu radnych minionej kadencji, to obszary, o których bardzo często 

mówimy priorytetem samorządu gminy Grzegorzew jest oświata. Zauważają 

państwo mam nadzieję, nasze zmiany, które staramy się wprowadzać, bo przecież 

młodzież i dzieci wychowane w szkołach to przyszłość, przyszłość gminy, 

przyszłość naszej ojczyzny. Jakie stworzymy warunki takie potem będziemy mieć, 

naszą, naszą młodzież, naszą przyszłość i tak jak mówi poeta, takie mamy 

Rzeczpospolite, jakie ich młodzieży chowanie. Siedzą na sali, dyrektorzy, państwo 

dyrektorzy szkół, pedagodzy, to wszyscy wiemy i tutaj ten obszar oświaty będziemy 

nadal wspierać, mówię to z pełną odpowiedzialnością, dlatego, że już zostały 

podjęte decyzje w minionej kadencji, która minęła 30 kwietnia, mamy już zaczątek 

decyzji, które będą budowały obszar w przestrzeni w oświacie, mam na myśli 

rozbudowę szkoły w Barłogach. 

Drodzy Państwo, mamy też już podjęte decyzje w obszarze, o którym wspomniałam, 

dróg i bezpieczeństwa i poprawy bezpieczeństwa. Czyli za kadencji minionej rady, 

zostały podjęte decyzje. Jak bardzo się cieszę i kieruję swój życzliwy wzrok w 

kierunku naszego radnego powiatowego, do ciebie Waldku, tak do ciebie, bo też 

podjęte są już decyzje i podpisane umowy na budowę dróg wspólnie z powiatem 

kolskim.  

Drodzy Państwo, w tym miejscu gratulacje dla naszego przedstawiciela w powiecie, 

naszego dobrego serca w powiecie i Waldemarze, tak, pozwolę sobie, powiedzieć, 

wynik rewelacyjny. Mandat, masz zaufania ogromny i na pewno też oczekiwanie 



Strona 19 z 77 
 

ogromne. Wiemy, że wczoraj były wybory, gratulujemy panu staroście na twoje ręce 

i tobie tak już prywatnie pozwalam sobie po imieniu mówić Waldku, bo wiemy, że 

będziesz tam naszym głosem w powiecie. Jako członek zarządu. Wielką radością 

dla nas jest to, że zostałeś wybrany i wspominam o tych inwestycjach, które już się 

można powiedzieć, zadziały. Także Drodzy Państwo, mamy już rozpoczętych, sporo 

zagwarantowanych również w budżecie inwestycji, które ta rada obecna już teraz 

będzie realizowała. Wspólnie z nami, ze mną, jako z organem wykonawczym, są na 

sali wśród nas jak to pięknie brzmi, brzmi bardzo ładnie to cieszę się bardzo, bo są z 

nami kapłani. 

Przecież wspólnota samorządowa to wspólnota też i parafialna, zawsze tak mówię i 

zawsze tak będę mówić i uważam, że każdy ma prawo do światopoglądu i nikogo 

nie oceniamy przez ten pryzmat. 

Kościoły, świątynie, które są zabytkowe. Decyzją Państwa, Radnych minionej 

kadencji również znalazły się w obszarze dofinansowania i patrzmy na te obiekty 

sakralne przez pryzmat właśnie naszej tożsamości, ale też naszego dobra, naszego 

dobra kulturalnego, kultury, naszych obiektów, o które też jako samorząd mamy 

zadanie dbać. 

Także Drodzy Państwo, drogi, komunikacja, historia, obszary dotyczące wielu 

zadań, chociażby sport. Mówilibyśmy dzisiaj o tym bardzo bardzo długo, ale o tym 

będziemy w tej sali, panie panowie radni, dyskutować na sesjach, na których 

będziemy się spotykać. 

Ja chciałabym jeszcze zadeklarować i na pewno jestem tutaj wyrazicielką pań i 

panów radnych i spoglądam się teraz w stronę naszych kochanych sołtysów, pań i 

panów sołtysów, 13 miejscowości, które skupia nasza mała ojczyzna, gmina 

Grzegorzew, myślę, że Rada Gminy na pewno i moja skromna osoba, te 13 

miejscowości, żebyście się też jako osoby, reprezentanci naszych miejscowości, 
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żebyście się czuli też zauważeni i obiecujemy, że w tych 13 naszych 

miejscowościach, w naszych sołectwach, będziemy o was też i pamiętać. Często w 

tej sali mówi się o zrównoważonym rozwoju, o zrównoważonym rozwoju, właśnie 

tych 13 sołectw, o czym wspomniałam na początku, abyśmy miejsca, które być 

może w trakcie minionej kadencji przez mieszkańców były, mieszkańcy czuli to i 

mówili to wprost, że nie zawsze czują się właśnie zauważeni, dlatego ta kadencja, 

miejmy nadzieję, będzie tymczasem, kiedy te obszary będą też docenione i 

zauważone, wiemy, że jest różnorodność problemów. Wiemy o tym, i każda z 

miejscowości potrzebuje uwagi, więc na pewno będziemy brać pod uwagę głosy 

sołtysów, pań i panów radnych rad sołeckich, bo to państwo jesteście 

reprezentantami mieszkańców i tu w tym pomieszczeniu będą zapadały decyzje. 

Myślę, że takim też narzędziem można by, tak może troszeczkę kolokwialnie 

mówiąc jest to, że rada minionej kadencji uchwaliła fundusz sołecki, czyli wracamy 

do funduszu sołeckiego, do aktywności Państwa Radnych, sołtysów, mieszkańców, 

rad sołeckich.  

Ja zawsze nazywam Fundusz sołecki takim małym budżetem obywatelskim, więc to 

państwo w swoich środowiskach będziecie decydować, na co te pieniądze zostaną 

wydane, a my jako samorząd będziemy wspierać i zapewniamy, że równomiernie 

będziemy rozkładać siły i możliwości, aby wszyscy czuli się widzialni. 

Panie, panowie radni, zwracam się do was, przed chwilą, objęliście funkcję radnych 

Rady Gminy Grzegorzew. Przed chwilą złożyliście państwo ślubowanie. Składam 

najserdeczniejsze gratulacje paniom i panom, radnym. 

I tym radnym, którzy objęli mandat, po raz kolejny składam ogromne gratulacje, a 

tym paniom i panom radnym, którzy jesteście z nami na tej sali, po raz pierwszy, 

składamy ogromne gratulacje, wyrazy uznania i powiem tak troszeczkę witajcie na 

pokładzie, na tym pokładzie samorządowym, na tym statku, który będziemy razem, 
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w którym będziemy razem płynąć, mam nadzieję że nie powiem więcej. Witamy, 

witamy na pokładzie samorządowym uśmiechają się pracownicy urzędu. Możecie 

się czuć z nami dobrze i na pewno będziemy wam pomagać, bo to jest wspólne 

nasze zadanie. 

Drodzy Państwo, pozwolę sobie na chwilę refleksji. Wybory samorządowe, wybory, 

każde wybory rządzą się swoimi prawami. 

Wiemy o tym. I kampania wyborcza, która już jest za nami i tak powiem 

kolokwialnie, kurz opada, niech on opadnie już tak do końca. Często na przestrzeni 

tych wielu lat, zawsze do radnych mówiłam, że to tutaj zapadają decyzje i tu ma być 

rozmowa, która jest konieczna i ta rozmowa, którą, do której już dzisiaj zawsze 

zapraszam, każda rozmowa jest konieczna. Drodzy Państwo, nie zamiatajmy pod 

dywan, rozmawiajmy ze sobą, bo to jest bardzo, bardzo ważne. O frekwencji mówił 

pan Józef Sochacki, pan przewodniczący, któremu bardzo dziękuję za taką analizę 

wyborów, ja również zauważam to, że w kadencji przybyło nam pań. 

Parytety mamy zachowane bardziej nawet i to chciałam powiedzieć, że cieszy nas 

duże zainteresowanie kobiet, które w swej w swoim środowisku lokalnym interesują 

się też tą małą polityką, bo co by nie powiedzieć, to jednak jest to mała polityka, 

prawda i kobiety się interesują, a czyli rośniemy w siłę, dziewczyny, cieszę się 

bardzo, oczywiście, panowie, nie czujcie się tutaj broń Boże gorzej absolutnie, ale 

jeszcze o tej refleksji, o której mówiłam, pozwolę sobie powiedzieć, bo to że 

państwo zostaliście wybrani tak dużym mandatem, trzeba o tym wspomnieć i 

powiedzieć, bo dostaliście duży mandat. Nasza gmina należy do gmin, gdzie 

społeczeństwo bardzo się interesuje tym, co się dzieje w gminie i to nas cieszy, 

autentycznie, bo 52 osoby, które kandydują do Rady Gminy, to jest liczba spora, 

tak, a państwo jesteście wybrani przez społeczeństwo i zauważcie, jaki państwo 

macie mandat duży. 
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Gratuluję wam tego ogromnego zaufania i tego mandatu, który sprawia, że możecie 

państwo podejmować przytomnie decyzje. Naprawdę 1/3 składu rady to panie, 

także witam was jeszcze raz, bardzo wszystkich, bardzo, bardzo serdecznie.  

Tak troszeczkę może, odkładam tą moją refleksję, ale wrócę do wątku, który 

zaczęłam. 

Mówiłam o tym, że wybory rządzą się swoimi prawami, drodzy Państwo, ta 

kampania na pewno dała dużą do myślenia, nie tylko mnie. 

Bo ta kampania, która po części prowadzona była w mediach społecznościowych. 

To jest już taki trend i wiemy o tym, że tak to się odbywało. Ja chciałam powiedzieć, 

Drodzy Państwo, że dla mnie to jest ciekawe doświadczenie, to stamtąd można było 

też z tych mediów dowiedzieć się o słowach krytyki, które przyjmuję, mówię teraz 

wyraźnie o sobie, słowa krytyki zawsze trzeba przyjmować i one są potrzebne. I 

powiem państwu, że ta przestrzeń publiczna i tym w mediach społecznościowych to 

się odbywało właśnie z tej przestrzeni publicznej i to doświadczenie, którym 

chciałam się z państwem też podzielić i z głosami krytyki i chcę powiedzieć, z pełną 

odpowiedzialnością, że to, co się działo, to mobilizuje, wierzcie mi, Drodzy Państwo, 

mobilizuje, gdzie trzeba starać się jeszcze bardziej. 

Jednak jeszcze chciałam dodać jedną rzecz, bo też chciałam to powiedzieć. 

Wszyscy mają do wszystkiego prawo, bo teraz tak się mówi, że każdy ma prawo, 

tylko Drodzy Państwo jedna rzecz, jeżeli dotyka to struny bardzo delikatnej, jaką jest 

rodzina, to tak nie wolno i to chciałam dzisiaj głośno i wyraźnie podkreślić i 

powiedzieć, bo na barki odpowiedzialności bierzemy każdą krytykę, przyjdź, 

powiedz. 

Proszę bardzo, media społecznościowe to mają takie prawo, ta przestrzeń publiczna 

też się na to nie wolno, obrażać, nie wolno, z demokracją trzeba się zgadzać, 
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natomiast dotykanie delikatnej, bardzo delikatnej struny, jaką jest rodzina, 

powtarzam się już może, to jest nieeleganckie. 

Wnioski niech sobie niektóre osoby wyciągną same, były też miłe akcenty drodzy 

Państwo, o których chciałam powiedzieć. Po wyborach mój kontrkandydat, odwiedził 

mnie i to był bardzo sympatyczny gest i panu Mariuszowi Kowalskiemu bardzo 

dziękuję. 

Drodzy Państwo, mamy zawsze różne pomysły, mamy różne konstrukcje 

psychiczne, mamy różne ideologie, już tak powiem, trzeba, które odłożyć na bok, 

więc Drodzy Państwo, wysoka Rado, tak jak dzisiaj spoglądamy na naszych gości. 

Stwórzmy drużynę, stwórzmy zespół, który będzie razem, pracował, a przed nami 

dużo pracy i dlatego też zapraszam was wszystkich do pracy, do wspólnej pracy, 

abyśmy mogli się wzajemnie słuchać, uczyć siebie nawzajem i być po prostu tutaj 

odpowiedzialnym, abyśmy za 5 lat mogli spojrzeć sobie w twarz i w twarz naszym 

mieszkańcom. 

Drodzy Państwo, marzeń mamy wiele, w samorządzie planów wiele, każdy z 

państwa w swojej głowie układał różne plany, więc o tym, jak ułoży się ta nasza 

kadencja i 5 lat, będziemy tutaj wspólnie decydować. 

Drodzy Państwo, na pracowników urzędu zawsze możecie, Państwo Radni liczyć. 

To grupa naprawdę bardzo fajnych ludzi i bardzo dobrych osób, z którymi pracuje i 

jest mi dane pracować i ja chciałabym teraz zwrócić się do pracowników urzędu, bo 

myślę, że jest to dobry moment i chciałam tutaj pani dyrektor, pani skarbnik, pani 

Beato, pozdrawiam tam dziewczyny, moi drodzy pracownicy urzędu od dawna wiem 

i czuję, że z wami można wiele. Zapraszam, będziemy działać, aby Panie i Panowie 

radni Rady Gminy, byli z nas zadowoleni, a co za tym idzie nasi mieszkańcy. 

Wszystkich państwa zapraszam do współpracy i zapewniam, że obszary, które są, 

za które jesteśmy odpowiedzialni, będą zadbane, nie będą zapomniane, że 
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będziemy razem i wiadomo, że ludzie się różnią, że to jest rzecz naturalna, ale 

róbmy to pięknie. 

Serdecznie dziękuję jeszcze raz za modlitwę, Bóg zapłać. Dziękuję wszystkim 

osobom, które są z nami. 

Dziękuję, że jesteście dzisiaj tutaj. Składam wszystkim mieszkańcom jeszcze raz 

serdeczne podziękowania za szanse i za to, że mogę dzisiaj tutaj stać przed 

państwem. Drodzy Państwo, jeszcze raz wszystkim za wszystko dziękuję. 

A ono jest wyrazem tego, co ja dzisiaj czuję. 

Róbmy razem dla naszej małej ojczyzny, gminy Grzegorzew, abyśmy w niej 

mieszkać, wychowywać dzieci, budować i być razem. Niech nasza mała ojczyzna, 

gmina Grzegorzew rozwija się pod rządami radnych Radny Gminy Grzegorzew, 

którzy dzisiaj objęli swój mandat i złożyliście państwo ślubowanie. Dziękuję bardzo, 

jeszcze raz serdecznie pozdrawiam, jeszcze raz gratuluję panu przewodniczącemu 

komisji gminnej Józefowi Sochackiemu, składam wyrazy podziękowania dla 

wszystkich członków komisji za sprawne ustalenie wyników wyborów. Wszystkich 

Drodzy Państwo, serdecznie pozdrawiam i dziękuję za życzliwość, zapraszam do 

współpracy. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. 

Janusz Dorabiała  

Zapraszamy teraz członków gminnej komisji wyborczej, chcemy podziękować 

państwu. 

Beata Antkiewicz (Inspektor do spraw obsługi Rady Gminy)  

Zapraszamy pana przewodniczącego Józefa Sochackiego, członkinie komisji, 

zapraszamy wszystkich członków i może zaprosimy panią urzędnik wyborczy, Panią 

Martę.  
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Janusz Dorabiała  

Panią urzędnik, pana, panią urzędnik wyborczą, też prosimy do nas. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Ale to ja mam na tego, tak, dziękuję pan, członkom komisji wyborczej, ale no 

demokracja jest to nie czasy stalinizmu, powiedział jak Stalin, nieważne, jak kto 

głosuje, ważne kto liczy głosy. 

Janusz Dorabiała  

Dla Pana Józefa Sochackiego, przewodniczącego gminnej komisji wyborczej w 

Grzegorzewie. 

Dla pani Katarzyny Fili, zastępca przewodniczącego gminnej komisji wyborczej w 

Grzegorzewie. 

Szanowna Pani Anna Leszcz, członek komisji. 

Szanowana Pani Anna Wawrzyniak. 

Dla pani Aleksandry Kacperskiej. 

Szanowna pani Marta Błaszkiewicz, urzędnik wyborczy gminy Grzegorzew. 

Józef Sochacki (Przewodniczący Gminnej Komisji Wyborczej)  

Tutaj pan przewodniczący chciał jeszcze jedno podziękowanie wręczyć ale 

skromność pani Beatki Antkiewicz jest taka, że nie wydrukowała podziękowania dla 

samej siebie. Także chociaż brawa dla pani Beaty. 

Janusz Dorabiała  

Dziękujemy, pani Beatce, brakło czasu chyba trochę. 

Szanowni Państwo Radni, składając ślubowanie wszyscy objęliśmy mandaty 
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radnego gminy Grzegorzew, dlatego też w tym momencie mogę stwierdzić kworum. 

Stwierdzam, że na ogólny stan 15 radnych Rady Gminy Grzegorzew w obradach 

pierwszej sesji uczestniczy 15 radnych Rady Gminy, co stanowi podstawę do 

odbycia sesji i podejmowania prawomocnych uchwał. 

Szanowni Państwo Radni przystępujemy teraz do wyboru przewodniczącego Rady 

Gminy Grzegorzew. Informuję, iż zasady wyboru przewodniczącego rady reguluje 

art. 19 ust. 1 u.s.g. zgodnie z którym Rada Gminy wybiera ze swego grona 

przewodniczącego bezwzględną większością głosów w obecności co najmniej 

połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. Wyjaśniam, że głosowanie 

bezwzględną większością głosów oznacza, że wybranym zostanie ten kandydat, 

który uzyska co najmniej o 1 głos więcej od sumy pozostałych, ważnie oddanych 

głosów. W naszym przypadku oznacza to, że na przewodniczącego Rady Gminy 

wybrany zostanie ten kandydat, na którego oddanych zostanie co najmniej 8 

głosów. 

Państwo Radni z tego względu, że statut gminy Grzegorzew w §. 55 ust 1 zawiera 

regulację, że każdorazowo przed głosowaniem Rada Gminy przyjmuje regulamin 

głosowania. Właśnie od wykonania tej czynności realizację punktów dotyczących 

wyboru przewodniczącego Rady Gminy rozpoczniemy. Obecnie zapoznam państwa 

z projektem regulaminu głosowania o wyborach przewodniczącego Rady Gminy 

Grzegorzew. 

Państwo, musicie cierpliwie wytrwać, bo ten regulamin jest zawiera aż 4 strony, jak 

dobrze policzyłem. 

Regulamin głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew, 

przeprowadzonych na pierwszej sesji Rady Gminy Grzegorzew, odbytej w dniu 

7 maja 2024 rok.  
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Rozdział pierwszy zasady ogólne.  

§ 1. Przewodniczącego Rady Gminy radni wybierają ze swego grona spośród 

nieograniczonej liczby kandydatów w głosowaniu tajnym, głosowanie przeprowadza 

wybrana spośród radnych komisja skrutacyjna w składzie 3 osób. 

Prawo zgłaszania kandydatów ma każdy radny, głosowanie § 3 głosowanie odbywa 

się za pomocą kart do głosowania, karty do głosowania sporządza i rozdaje radnym 

komisja skrutacyjna po ustaleniu przez Radę Gminy listy radnych, którzy kandydują 

na stanowisko przewodniczącego rady. Karty do głosowania opatrzone są pieczęcią 

Rada Gminy Grzegorzew  

§ 4. Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka komisji skrutacyjnej 

wg listy obecności nazwiska radnego, który w miejscu zapewniającym tajność 

głosowania dokonuje aktu głosowania, następnie podchodzi do urny i w obecności 

komisji skrutacyjnej wrzuca do niej kartkę do głosowania  

§ 5. Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna ustala wyniki głosowania i 

sporządza protokół. Protokół podpisują radni wchodzący w skład komisji 

skrutacyjnej. Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący komisji skrutacyjnej poprzez 

odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania  

§ 6. Wybór przewodniczącego Rady Gminy następuje bezwzględną większością 

głosów w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady to jest 8 radnych. 

Rozdział drugi, zasady głosowania w przypadku zgłoszenia 1 kandydata.  

§ 7 karty do głosowania sporządzone są wg jednolitej formy i zawierają brzmienie, 

karta do głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew oraz 

pytanie, czy jesteś za wyborem radnego? Tu jest imię nazwiska kandydata na 

przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew.  

Obok nazwiska kandydata z prawej strony umieszcza się 2 jednakowe kratki 1 nad 
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wyrazem tak, druga nad wyrazem nie  

§ 8. Radny dokonuje wyboru poprzez postawienie znaku x w kratce nad wyrazem 

tak opowiadając się w ten sposób za wyborem kandydata lub w kratce nad wyrazem 

nie opowiadając się w ten sposób przeciwko wyborowi tego kandydata. Jeżeli radny 

na karcie do głosowania po pierwsze postawi znak x, jednocześnie w kratce nad 

wyrazem, tak jak i w kratce nad wyrazem nie, po drugie nie postawi znaku x w 

kratce ani nad wyrazem tak, ani nad wyrazem nie, po trzecie, wypełni kratkę w 

sposób niezgodny z § 8 ust. 1 jego głos uważa się za nieważny. 

Karty wyjęte z urny, niesporządzone przez komisję skrutacyjną, nieopatrzone 

pieczęcią, Rada Gminy Grzegorzew są kartami nieważnymi. Kart całkowicie 

przedartych nie bierze się pod uwagę.  

§ 9. Za wybranego na przewodniczącego rady uważa się kandydata, który uzyskał 

ilość głosów przewyższającą połowę liczby radnych obecnych na sesji z 

zastrzeżeniem § 6.  

§ 10. Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna sporządza protokół, w którym 

określa co najmniej, liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania.  

Imię i nazwisko zgłoszonego kandydata, liczbę minimalną, konieczną do dokonania 

ważnego wyboru, liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania, liczbę kart 

wyjętych z urny, liczbę kart nieważnych, liczbę kart ważnych, liczbę głosów 

nieważnych, liczbę głosów ważnych oraz liczbę głosów ważnych oddanych za 

wyborem kandydata i liczbę głosów ważnych oddanych przeciw wyborowi 

kandydata, a nad to stwierdza wynik wyborów, to znaczy, czy kandydat uzyskał 

wymaganą liczbę głosów, o której mowa w pkt 3.  

Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mające mieć wpływ 

na wyniki głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków komisji 
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skrutacyjnej, odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie głosowania, 

obliczania głosów lub sporządzenia protokołu.  

Rozdział trzeci zasady głosowania w przypadku zgłoszenia co najmniej 2 

kandydatów.  

§ 11. Karty do głosowania sporządzone są wg jednolitej formy i zawierają brzmienie, 

karta do głosowania w wyborach przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew oraz 

zamieszczone w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych zgłoszonych na 

kandydatów na przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew. Obok każdego 

nazwiska z lewej strony umieszcza się jednakową kratkę  

§ 12. Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku x w 1 kratce, obok 

nazwiska kandydata opowiadając się w ten sposób za wyborem tego kandydata na 

przewodniczącego rady. 

Jeżeli radny na karcie do głosowania postawi znak x na więcej niż 1 kratce, po 

drugie nie postawi znaku x w kratce obok nazwiska żadnego kandydata i po trzecie 

wypełni kartkę w sposób niezgodny z ust. 1 głos taki uważa się za nieważny. 

Karty wyjęte z urny jest sporządzone przez komisję skrutacyjną, nieopatrzone 

pieczęcią rada Gminy Grzegorzew są kartami nieważnymi. Kart całkowicie 

przedartych nie bierze się pod uwagę  

§ 13. Za wybranego na przewodniczącego rady uważa się kandydata, który uzyskał 

największą ilość głosów, znaków, czyli znaków x w kratce przy nazwisku tego 

kandydata, przewyższającą połowę liczby radnych obecnych na sesji z 

zastrzeżeniem § 6 niniejszego regulaminu  

§ 14. W przypadku, gdy w głosowaniu żaden z kandydatów nie otrzymał wymaganej 

większości głosów, określonej w § 6 niniejszego regulaminu, przeprowadza się 

trzecią turę głosowania. 



Strona 30 z 77 
 

W przypadku, gdy zgłoszono więcej niż 2 kandydatów, a w głosowaniu żaden z nich 

nie otrzymał wymaganej większości głosów drugą turę głosowania przeprowadza 

się spośród kandydatów, którzy otrzymali kolejno 2 największe ilości głosów lub 

spośród kandydatów, którzy otrzymali największą, równą ilość głosów. 

I jeżeli jeden z kandydatów otrzymał największą ilość głosów, ale ta ilość nie 

stanowi wymaganej większości, a w następnej kolejności 2 lub więcej kandydatów 

otrzymało równą ilość głosów, przeprowadza się dodatkowe głosowanie na tych 

kandydatów, a następnie drugą turę głosowania, o której mowa w ust. 2.  

W drugiej turze głosowania bierze udział kandydat, który uzyskał największą ilość 

głosów w pierwszej turze głosowania oraz kandydat, który uzyskał największą ilość 

głosów w głosowaniu dodatkowym.  

W dodatkowym głosowaniu oraz w drugiej turze głosowania regulamin stosuje się 

odpowiednio w przypadku braku rozstrzygnięcia, mimo przeprowadzenia 2 tur 

głosowania przeprowadza się ponowne wybory, łącznie z ponownym zgłaszaniem 

kandydatów.  

§ 15. Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna sporządza protokół w którym 

określa co najmniej liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania, 

imię i nazwisko zgłoszonego kandydata, liczbę głosów minimalną konieczną do 

dokonania ważnego wyboru, liczbę radnych którym wydano karty do głosowania, 

liczbę kart wyjętych z urny, liczbę kart nieważnych, liczbę kart ważnych, liczbę 

głosów nieważnych, liczbę głosów ważnych, liczbę głosów ważnych oddanych na 

poszczególnych kandydatów, a nadto stwierdza wynik wyborów, to znaczy, czy 

kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów, o której mowa w pkt 3. 

Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi mogące mieć wpływ 

na wyniki głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków komisji 

skrutacyjnej, odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie głosowania, 
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obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

Dziękuję, to byłoby na tyle. 

Teraz, czy w sprawie przedstawionego przeze mnie projektu regulaminu głosowania 

ktoś z Państwa Radnych pragnie zabrać głos? Czy są jakieś pytania lub 

wątpliwości? 

Wniosków ani pytań nie widzę, a zatem zgodnie z przepisami art. 14 ust. 3 u.s.g. 

przystępujemy do imiennego głosowania w sprawie przyjęcia regulaminu 

głosowania w celu dokonania wyboru przewodniczącego Rady Gminy. 

Po wyczytaniu przeze mnie kolejno nazwisk radnych, proszę Państwa Radnych o 

dokonanie aktu głosowania poprzez wypowiedzenie oświadczenia, czy pani radna, 

Pan Radny jest za, czy przeciw, czy też wstrzymuje się od głosu. 

Zgodnie zatem z listą obecności, występując z pytaniem do Pana Radnego Adama 

Bednarkiewicza czy jest za przyjęciem regulaminu głosowania dla dokonania 

wyboru przewodniczącego Rady Gminy. Czy jest przeciwny? Czy wstrzymuje się od 

głosu? 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna, pani radna Monika Borowska. 

Monika Borowska (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Katarzyna Czajkowska. 
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Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Radny Janusz Dorabiała. Jestem, jestem za. 

Pan Radny Karol Dzierbicki. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Kacperska Izabela. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Rafał Kotkowski. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Damian Leszcz. 

Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za. 
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Janusz Dorabiała  

Pan Radny Łukasz Łuczyński.  

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Okupska Aneta. 

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Stanisław Pyka.  

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Tadeusz Sosnowski. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Sławomir Szymczak. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za.  
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Janusz Dorabiała  

Pan Radny Wróblewski Jarosław.  

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pani radna Maria Zawadzka. 

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdzam, że regulamin 

głosowania w celu dokonania wyborów przewodniczącego Rady Gminy uchwalony 

został 15 głosami za, dziękuję. 

Zgodnie z porządkiem obrad w tej chwili proszę obecnie Państwa Radnych o 

zgłaszanie kandydatów do pracy w komisji skrutacyjnej, która głosowanie w 

wyborach przewodniczącego Rady Gminy przeprowadzi. Proszę zatem, zgodnie z 

przyjętym regulamin głosowania o 3, zgłosić 3 kandydatury do pracy w komisji. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Zgłaszam pana Damiana Leszcza. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Damian Leszcz wyraża zgodę? 

Damian Leszcz (Radny)  

Tak, wyrażam zgodę. 
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Janusz Dorabiała  

Proszę, następny. 

Stanisław Pyka (Radny)  

Zgłaszam Łukasza Łuczyńskiego. 

Janusz Dorabiała  

Czy Pan Radny Łukasz Łuczyński wyraża zgodę? 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Tak, wyrażam zgodę. 

Janusz Dorabiała  

Jeszcze 1 osoba.  

Bo sam wytypuje. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Zgłaszam Karola Dzierbickiego. 

Janusz Dorabiała  

Czy Pan Radny Karol Dzierbicki wyraża zgodę? 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Wyrażam zgodę. 

Janusz Dorabiała  

Zatem więcej kandydatur nie ma, prawda? 

Mamy trójkę, przystępujemy zatem do imiennego głosowania w sprawie wyboru 

komisji skrutacyjnej do przeprowadzenia głosowania tajnego w wyborach 
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przewodniczącego Rady Gminy w składzie Pan Radny Damian Leszcz, Pan Radny 

Łukasz Łuczyński, Pan Radny Karol Dzierbicki. 

Zgodnie z listą obecności, występuję z pytaniem do Pana Radnego Adama 

Bednarkiewicza, czy jest za powołaniem komisji skrutacyjnej w powyższym składzie, 

czy jest przeciwny, czy wstrzymuje się od głosu? 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Borowska Monika. 

Monika Borowska (Radna)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pani radna Czajkowska Katarzyna. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Dorabiała Janusz, jestem za.  

Pan Radny Dzierbicki Karol. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za.  
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Janusz Dorabiała  

Pani radna Kacperska Izabela. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Kotkowski Rafał. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Leszcz Damian. 

Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Łuczyński Łukasz. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Okupska Aneta. 

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za. 
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Janusz Dorabiała  

Pan Radny Pyka Stanisław.  

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Sosnowski Tadeusz. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Szymczak Sławomir. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Wróblewski Jarosław. 

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pani radna Zawadzka Maria. 

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za. 
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Janusz Dorabiała  

Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że Rada Gminy 

Grzegorzew 15 głosami za powołała komisję skrutacyjną do wyboru 

przewodniczącego Rady Gminy. Proszę komisję skrutacyjną o ukonstytuowanie, to 

znaczy o wybranie ze swego grona przewodniczącego komisji. Niech się państwo 

zastanowią. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Panie Przewodniczący, mogę prosić o taką minutę przerwy? Taką to pójdziemy, 

zastanowimy się. 

Janusz Dorabiała  

Chcecie się zastanowić? Ale to dosłownie 2 minutki, proszę bardzo. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Po krótkim zastanowieniu się komisji skrutacyjnej wybrano mnie jednogłośnie 

przewodniczącym i panowie radni Damian leszcz i pan Radny Karol Dzierbicki będą 

członkami komisji. 

Zapraszam członków komisji, już musimy zacząć działać, bo spisywać karty do 

głosowania i także proszę. 

Janusz Dorabiała  

Dziękuję szefowi komisji. Przystępujemy do zgłaszania. 

Procedury trochę potrwają, a zatem przystąpimy do zgłaszania kandydatów na 

przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew, proszę Państwa Radnych o 

zgłaszanie kandydatów na funkcję przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew, 

proszę bardzo. 
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Karol Dzierbicki (Radny)  

Proponuje pana Sosnowskiego Tadeusza z tego względu, że jest już trzecią 

kadencję radnym, w ostatnią kadencję prowadził bardzo dobrze moim zdaniem, 

nasze sesje jako przewodniczący także proszę o poparcie pana Tadeusza 

Sosnowskiego, dziękuję. 

Janusz Dorabiała  

Czy Pan Radny Tadeusz Sosnowski wyraża zgodę na kandydowanie na 

przewodniczącego rady Gminy Grzegorzew? 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Tak wyrażam. 

Janusz Dorabiała  

Czy są jeszcze inne kandydatury na przewodniczącego Rady Gminy? 

Nie widzę, ani nie słyszę, zgadza się? Nie ma, nie widzę, zatem poddaję pod 

głosowanie zamknięcie listy kandydatów na przewodniczącego rady Gminy 

Grzegorzew.  

Znowu musimy przystąpić do imiennego głosowania w tej sprawie. 

Zatem zgodnie z listą obecności występuję z pytaniem do Pana Radnego Adama 

Bednarkiewicza, czy jest za zamknięciem listy kandydatów na przewodniczącego 

Rady Gminy Grzegorzew? Czy jest przeciwny? Czy wstrzymuje się od głosu. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Borowska Monika. 
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Monika Borowska (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Czajkowska Katarzyna. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Radny Dorabiała Janusz, jestem za. 

Pan Radny Dzierbicki Karol. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Kacperska Izabela. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Kotkowski Rafał. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za. 
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Janusz Dorabiała  

Pan Radny Lesz Damian. 

Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Łuczyński Łukasz. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pani radna Okupska Aneta.  

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Pyka Stanisław.  

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za.  

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Sosnowski Tadeusz.  

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Jestem za. 
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Janusz Dorabiała  

Pan Radny Szymczak Sławomir. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za 

Janusz Dorabiała  

Pan Radny Wróblewski Jarosław. 

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Pani radna Zawadzka Maria. 

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za. 

Janusz Dorabiała  

Dziękuję. Na podstawie przeprowadzonego głosowania stwierdzam, że lista 

kandydatów na stanowisko przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew została 

przez Radę Gminy zamknięta. Teraz proszę komisję skrutacyjną o przystąpienie do 

pracy, do pracy i przygotowania kart do głosowania, na czas pracy komisji ogłaszam 

dziesięciominutową przerwę. 

Janusz Dorabiała  

Proszę państwa o ciszę. Przystępujemy do głosowania tajnego w sprawie wyboru 

przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew.  

Informuję, że akt głosowania przebiegać w ten sposób, że wyczytani przez członka 
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komisji skrutacyjnej z listy obecności radni po otrzymaniu karty do głosowania od 

członka komisji skrutacyjnej, w miejscu zapewniającym tajność głosowania, 

dokonywać będą aktów głosowania, a następnie podchodzić do urny i wrzucać do 

niej kartkę do głosowania. Przystępujemy zatem do aktu głosowania. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Dziękuję, Panie Przewodniczący, seniorze. Komisja skrutacyjna po odbyciu 

posiedzenia sporządzono 15 kart do głosowania. Wszystkie są jednobrzmiące, są 

przede wszystkim opieczętowane, także możemy rozpocząć głosowanie. Na 

początek wywołuje i zapraszam radnego, Pana Radnego Bednarkiewicza Adama. 

Jeszcze przepraszam, zanim radny wrzuci kartę do urny, proszę Karolu, przedstaw 

urnę do głosowania, że jest pusta, takie małe niedopatrzenie, przepraszam. 

Proszę o wrzucenie karty do urny. 

Zapraszam Panią radną Monikę Borowską. 

Zapraszam Panią radną Katarzynę Czajkowską. 

Zapraszam Pana Radnego Janusza Dorabiałę. 

Pan Radny Karol Dzierbicki. 

Pani Radna Izabela Kacperska. 

Pan Radny Rafał Kotkowski. 

Pan Radny Damian Leszcz. 

Pan Radny Łukasz Łuczyński. 

Pani Radna Aneta Okupska. 

Pan Radny Stanisław Pyka. 

Pan Radny Tadeusz Sosnowski. 
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Pan Radny Sławomir Szymczak. 

Pan Radny Jarosław Wróblewski. 

Pani Radna Maria Zawadzka. 

Dziękuję kolegom i koleżankom radnym, proszę pana przewodniczącego o krótką 

przerwę w celu odbycia posiedzenia komisji, przeliczenia głosów i protokołu z 

wyboru. 

Janusz Dorabiała  

Najpierw jeszcze stwierdzę, że wszyscy radni Rady Gminy dokonali aktu 

głosowania, bardzo dziękuję. Proszę, teraz komisję skrutacyjną o ustalenie wyników 

głosowania i teraz będzie dziesięciominutowa, naprawdę, tym razem 

dziesięciominutowa przerwa na policzenie.  

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Dziękujemy. 

Janusz Dorabiała  

Pan przewodniczący komisji skrutacyjnej jest gotowy? 

To proszę zatem pana o odczytanie protokołu z przeprowadzonego tajnego 

głosowania w sprawie wyboru przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Dziękuję Panie Przewodniczący, komisja skrutacyjna w składzie, przewodniczący 

komisji Łukasz Łuczyński, członek komisji radny Damian Leszcz, drugi członek 

komisji, Pan Radny Karol Dzierbicki, po wyjęciu kart z urny i ich przeliczeniu 

stwierdza, co następuje. Liczba radnych Rady Gminy Grzegorzew obecnych na 

sesji uprawnionych do głosowania 15.  
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Na przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew zgłoszono kandydaturę radnego 

Tadeusza Sosnowskiego. Minimalna liczba głosów konieczna do dokonania 

ważnego wyboru przewodniczącego rady, zgodnie z regulaminem głosowania 

wynosi 8.  

Liczba radnych, którym wydano kartę do głosowania 15, liczba kart wyjętych z urny 

15, liczba kart nieważnych 0, karty ważne 15, liczba głosów nieważnych 0, liczba 

głosów ważnych 15. 

I co najważniejsze liczba głosów ważnie oddanych za wyborem kandydata 12, 

liczba głosów ważnych oddanych przeciw wyboru kandydata 3. 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, co następuje: kandydat na 

przewodniczącego pan Tadeusz Sosnowski, uzyskał wymaganą ilość głosów i 

został wybrany przewodniczącym Rady Gminy Grzegorzew. Gratulujemy. 

Janusz Dorabiała  

Bardzo dziękuję członkom komisji skrutacyjnej. 

Stwierdzam, że Rada Gminy Grzegorzew podjęła uchwałę nr 1/1/2024 wybierając 

na przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew w głosowaniu tajnym bezwzględną 

większością głosów Pana Radnego Tadeusza Sosnowskiego. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

Serdecznie gratuluję Panu Radnemu Tadeuszowi Sosnowskiemu wyboru na 

przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew. Życzę zadowolenia z pełnionej funkcji. 

Uprzejmie zapraszam nowo wybranego przewodniczącego Rady Gminy 

Grzegorzew do stołu prezydialnego i oznajmiam równocześnie, że moja misja 

dobiegła końca, przekazuję zatem dalsze prowadzenie obrad pierwszej sesji Rady 

Gminy Grzegorzew. 
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Ale jeszcze sobie pozwolę na jedną małą refleksję taką, nawiązując do 

pozytywnego wystąpienia pani wójt mieliśmy niedawno 20. Rocznicę naszego 

wstąpienia do Unii Europejskiej. No okazuje się, że Polska jest właściwie 

największym beneficjentem środków przekazanych wszystkim krajom i mamy w 

zasadzie najwyższy wzrost PKB o 100%, nam się PKB nasze wzrosło, w całej Unii 

26%, a np. naszym sąsiadom, naszym braciom, Czechom i Węgrom około połowy. 

Niektórzy czescy analitycy tak zazdrośnie patrzą na to, co się dzieje, bo może 

okazać się czują nasz oddech za sobą, może się okazać, że za chwilę wyprzedzimy 

ich PKB na 1 mieszkańca i właśnie niektórzy analitycy tłumaczą to w ten sposób, że 

to wynika z tego, że nasze narodowe wady, które ukształtowały się podczas 

zaborów, teraz stały się naszym atutem i przekształciły się no w naszą inicjatywę, że 

jesteśmy bardzo aktywni. 

No chciałem, powiedzieć, że brakło mi słowa. Przekształciły się w 

przedsiębiorczość, po prostu po prostu i z tego to wynika. Proszę teraz przekazuję 

dalsze prowadzenia obrad nowo wybranemu przewodniczącemu. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Szanowni Państwo, pozwólcie, że zanim powiem parę słów, zaproszę do stołu 

prezydialnego panią wójt Bożenę Dominiak 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Moje gratulacje panie przewodniczący. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo. 

Pragnę podziękować panu koledze, radnemu Januszowi za dotychczasowe 

prowadzenie, dziękuję panie Januszu. Dziękuję bardzo. Szanowni Państwo, 
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pozwólcie, że w pierwszych słowach zwrócę się do moich wyborców, którzy oddali 

swoje głosy na moją osobę w tegorocznych wyborach do Rady Gminy, to dzięki 

państwu jestem tutaj dzisiaj jeszcze raz serdecznie dziękuję za wszystkie oddane 

głosy. 

Państwo Radni po raz kolejny obdarzyliście mnie zaufaniem i powierzyliście mi 

funkcję przewodniczącego Rady Gminy. 

Ponowny wybór na tę odpowiedzialną funkcję traktuję jako uznanie mojej pracy z 

poprzedniej kadencji, ale ten wybór stanowi też dla mnie takie wyzwanie i 

motywację do dalszych działań na rzecz mieszkańców naszej gminy. 

Serdecznie dziękuję wszystkim radnym, którzy oddali głos na moją kandydaturę. 

Stanąć na czele szanownej rady to zaszczyt. 

Jednocześnie, proszę państwa o wsparcie i o pomoc w pracy, a ze swojej strony 

oczywiście deklaruje gotowość do współpracy z każdym komu na sercu leży dobro, 

jak się u nas mówi, naszej małej ojczyzny. 

Życzę Państwu Radnym, samych trafnych decyzji, życzę pracy w radzie, takiej 

pracy, która spełni oczekiwania naszych wyborców. 

Jeszcze raz pragnę podziękować radnym minionej kadencji za ponad 5 lat wspólnej 

pracy. 

Nie ma dzisiaj z nami wszystkich, nie ma byłych wiceprzewodniczących rady pana 

Zbigniewa Molickiego i pana Marka Lewandowskiego, ale prosili mnie, żebym 

przekazał Państwu Radnym życzenia od nich, owocnej pracy w całej tej naszej 

nadchodzącej kadencji, co niniejszym czynię.  

Dziękuję bardzo, zapraszam do współpracy wszystkich. Szanowni Państwo, ze 

względu na to, że cenimy czas każdego, zanim przystąpimy do dalszego porządku 

obrad, udzielę głosu panu Waldemarowi Banasiakowi, członkowi zarządu powiatu 
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kolskiego, bardzo proszę, panie Waldemarze. 

Waldemar Banasiak (Członek Zarządu Powiatu Kolskiego)  

Bardzo dziękuję Panie Przewodniczący, dodam tylko i usprawiedliwię że tym razem 

pan przewodniczący zrobił tu na mój wniosek, bo naprawdę będę musiał opuścić 

szanownych państwa, choć z chęcią zostałby tu z wami i uczestniczył w dalszej 

części sesji i w kolejnych punktach, podejrzewam, bo domyślam się, że porządek 

obrad będzie rozszerzony o wybór wiceprzewodniczących rady. Także chciałbym 

być tutaj z wami, natomiast niezwykle cieszę się, niezwykle jest miło, że po raz 

kolejny mogę uczestniczyć w tej inauguracyjnej sesji Rady Gminy w Grzegorzewie 

może dziś w innej roli, ale to już moja szósta sesja inauguracyjna, tutaj, na tej sali.  

Szanowni Państwo, to bardzo ważne, bo to bardzo ważna sesja, sesja, na której 

Państwo Radni złożyliście ślubowanie, ale ślubowanie złożyła też pani wójt Bożena 

Dominiak i został wybrany przewodniczący rady, tu może od razu na gorąco, panie 

Tadeuszu serdecznie gratuluję. Powiem tak, znam to uczucie, także życzę 

naprawdę sukcesu w wykonywaniu tej odpowiedzialnej pracy i wszelkich decyzji, 

które będą tak naprawdę też decyzjami wspólnymi całej rady, ale decyzjami, które 

będą kształtowały kierunki, kierunki rozwoju naszej, naszej gminy.  

Pani wójt z całego serca przede wszystkim gratuluję ponownego ogromu i mandatu 

zaufania, jakim obdarzyli panią mieszkańcy gminy Grzegorzew, po raz kolejny 

decydując za tym, że to pani ma by szefem, sprawować, sprawować władzę 

wykonawczą w tej gminie. Jest to zapewne dowód uznania i wieloletnich zasług, 

osiągnięć, ale sposobu też pewnie sprawowania tego urzędu przez panią. 

Serdecznie gratuluję, troszkę ułatwiła mi pani tutaj gdzieś moją wypowiedź, bo 

życzę pani tylko pani wójt zdrowia dużo, bo to najważniejsze, wytrwałości, siły, aby 

zrealizować to wszystko, o czym mówiła pani w tym swoim takim swoistym exposé, 

naprawdę życzę realizacji tych wszystkich planów i zamierzeń. To cel bardzo 
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słuszny i na pewno to żeby, a z drugiej strony to, żeby go zrealizować, będzie na 

pewno potrzebna współpraca państwa Radnych. 

Szanowni Państwo, pozwólcie, że również wam wszystkim z całego serca 

pogratuluje objęcia mandatu radnych Rady Gminy Grzegorzew. Na początku sesji 

pan dyrektor Sochacki, kolega, mój radny z poprzedniej kadencji, mówił że to 

troszkę niewdzięczna funkcja, pewnie troszkę tak, natomiast powiem też, że i 

zaszczytna, zaszczytna ze względu na to, że ten mandat powierzyli wam 

mieszkańcy gminy Grzegorzew, wasi sąsiedzi, znajomi, mieszkańcy waszych 

okręgów i ten zaszczyt, ale i pewne zobowiązanie. 

Zobowiązanie do wypełnienia tego mandatu w sposób myślę jak najbardziej 

efektowny i efektywny, tego wam, Szanowni Państwo, Panie i Panowie radni, z 

całego serca życzę.  

Rada, jak wielokrotnie zostało powiedziane skład, część państwa radnych którzy po 

raz pierwszy zasiadają, część Państwa Radnych już doświadczonych, będzie też 

pewnie fajnie wpływało na pracę i współpracę w tej radzie. Życzę wam, będziecie 

przez te 5 lat szanowni Państwo, podejmowali wiele decyzji, wiele bardzo ważnej 

decyzji, bo do tego zostaliście przez społeczeństwo przecież, że tak powiem, 

wybrani. Będą decyzje trudne, ale życzę wam, żeby nie wszystkie trudne, bo będą 

też pewnie tak fajne, miłe, oczywiste, ale pewnie znajdą się decyzje trudne, 

potrzebujące dyskusji i tego wam szanowni Państwo życzę, by te decyzje, które 

może, nie są czasami tak jednoznaczne, podejmowane były w duchu dialogu, 

takiego dobrego duchu dialogu, dla dobra, tak jak mówię dla dobra, bo każdy z 

Państwa Radnych dzisiaj reprezentuje jeden z okręgów wyborczych i czuje tak 

naprawdę najbardziej gdzieś oddech ich, ale i państwo będziecie te, te zadania, 

będziecie chcieli realizować, ale będą też zadania, które będą wpływały na 

funkcjonowanie i na całość tej gminy jaką jest ta nasza mała ojczyzna. 
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Tego Szanowni Państwo, jeszcze raz z całego serca wam życzę i kończąc już 

gdzieś tutaj moje wystąpienie dodam tylko, bo dzisiaj też dużo było powiedziane o 

obecności pań w radzie powiatu to tylko też to oczywiście jak najbardziej cecha 

dodana w tej całej sytuacji, natomiast powiem też, że w radzie powiatu, również w 

tej kadencji znacznie zwiększyła się liczba pań. A muszę powiedzieć jeszcze jedną 

rzecz, że w powiecie kolskim już nie tylko pani Bożena Dominiak jest jedyną 

kobietą, wójtem, bo w jednej z sąsiednich gmin też społeczeństwo zdecydowało aby 

powierzyć mandat też Pani, także to już tak w kontekście tej dyskusji z początku 

sesji o obecności was panie tutaj, w tym organie. Jeszcze raz, wszystkim tu 

obecnym Państwu Radnym, pani wójt, panu przewodniczącemu życzę tylko 

dobrych, wszelkich dobrych rozwiązań w celu dalszego rozwoju naszej wspaniałej 

gminy.  

I już też jedno zdanie, Szanowni Państwo, pozwólcie, że podziękuję, podziękuję 

wam tu wszystkim obecnym za wsparcie podczas kampanii wyborczej, którego 

często od was doświadczałem. Dziękuję za to wsparcie, ale chciałbym tutaj bardzo 

podziękować właśnie wszystkim tym osobom, wszystkim osobom, które oddały na 

mnie głos, bo gdyby nie te osoby, dziś, pewnie nie stałbym tutaj w tym miejscu i nie 

miał wielkiej to naprawdę szanowni państwo, wielkiej przyjemności, po raz kolejny 

spotykać się z samorządem gminy Grzegorzew, z panią wójt i z wami, Szanowni 

Państwo Radni. Wszelkiego powodzenia w tej pięcioletniej, dziewiątej kadencji Rady 

Gminy. Wszystkiego dobrego.  

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Dziękujemy bardzo. 

Panie Waldku, wspólnie z panami, z panem przewodniczącym i panem seniorem 

Januszem Dorabiałą w imieniu naszych pań i panów radnych i wszystkich państwa, 

proszę przyjąć od nas ten bukiet róż, niech on będzie wyrazem naszego uznania dla 



Strona 52 z 77 
 

pana i podziękowania za to, co było i próśb, że tak powiem, co przed nami. Może to 

tak zabrzmiało, trochę zaczynamy, tak.  

Waldemar Banasiak (Członek Zarządu Powiatu Kolskiego)  

Ja zawsze mówię, że jeżeli chodzi o pracę w samorządzie to dla państwa to już 

zaczęło się tak naprawdę no dziś formalnie ale tak naprawdę od 7 kwietnia, 

natomiast jeśli chodzi o struktury powiatu to tak naprawdę zaczęło się wczoraj. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Tak, życzymy dużo sił i zdrowia Panie Waldku przede wszystkim, bo tak 

potrzebnego i odpowiedzialnego w odpowiedzialnej pracy jako członek zarządu, 

gdzie ten bagaż odpowiedzialności jest ogromny, ale pan jako doświadczony 

samorządowiec na pewno sobie z tym wszystkim poradzi, a dla nas, dla samorządu, 

gminy Grzegorzew, radością jest to, że tak jak już wspomniałam, mamy tam bijące, 

dobre serce, który jest naszym powiernikiem w radzie powiatu. Niech się wszystko 

dobrze układa, życzymy dużo zdrowia jeszcze raz i dziękujemy, że zawsze pan 

Waldek jest z nami. Proszę pozdrowić też radę powiatu, zarząd i pana starostę, i 

wicestarosta. 

Waldemar Banasiak (Członek Zarządu Powiatu Kolskiego)  

Jutro to uczynię bo już pierwsze posiedzenie zarządu, także. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Jutro macie już pierwsze posiedzenie zarządu. 

Wysoka Rado, panie, panowie radni w waszym imieniu i nas wszystkich, 

pracowników urzędu i jeszcze raz składamy serdeczne gratulacje i życzymy dużo 

zdrowia. 
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Waldemar Banasiak (Członek Zarządu Powiatu Kolskiego)  

Dziękuję, jeszcze raz, jeszcze raz pani wójt, panowie przewodniczący serdecznie 

wszystkim Państwu Radnym, wszystkim państwu bardzo, bardzo dziękuję. 

Bożena Dominiak (Wójt Gminy)  

Dobrej kadencji, dla rady powiatu. Wszystkiego dobrego panie Waldku. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Szanowni Państwo obecnie przystąpimy do uchwalenia dalszego porządku obrad 

pierwszej sesji Rady Gminy z tego względu, że § 17 statutu gminy Grzegorzewie 

zawiera regulację, że Rada Gminy nowej kadencji na pierwszej sesji, obok wyboru 

przewodniczącego dokonuje wyboru 2 wiceprzewodniczących, zrealizowanie 

właśnie tej czynności poświęcimy dalszą część sesji. 

Stąd też proponowany dalszy porządek obrad sesji przedstawia się następująco. 

Pkt 9 wybór wiceprzewodniczących rady. 

Podpunkt a uchwalenie regulaminu głosowania dla wyboru wiceprzewodniczących 

rady ppkt b. wybór komisji skrutacyjnej, ppkt c zgłaszanie kandydatów ppkt d 

przeprowadzenie głosowania. Pkt 10 dyskusja i wolne wnioski, punkt 11 zamknięcie 

obrad pierwszej sesji Rady Gminy Grzegorzew. 

Czy w sprawie proponowanego porządku obrad sesji ktoś z Państwa Radnych 

pragnie zabrać głos? Bardzo proszę. 

Nie widzę. Zatem, Szanowni Państwo, przystępujemy do imiennego głosowania w 

sprawie uchwalenia dalszego porządku obrad pierwszej sesji Rady Gminy 

Grzegorzew. 

Występuje w pytaniu do Pana Radnego Adama Bednarkiewicza, czy jest pan za 

uchwaleniem dalszego porządku obrad pierwszej sesji Rady Gminy? Jest pan 
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przeciwny? Czy wstrzymuje się pan od głosu? 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Borowska Monika. 

Monika Borowska (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Czajkowska Katarzyna. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dorabiała Janusz. 

Janusz Dorabiała  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dzierbicki Karol. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za.  
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Kacperska Izabela.  

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Kotkowski Rafał 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Leszcz Damian.  

Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Łuczyński Łukasz. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Okupska Aneta. 

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Pyka Stanisław. 

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Radny Sosnowski Tadeusz, jestem za.  

Pan Radny Szymczak Sławomir. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Wróblewski Jarosław.  

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Zawadzka Maria. 

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję państwu. 

Na podstawie przeprowadzonego imiennego głosowania stwierdzam, że dalszy 

porządek obrad pierwszej sesji został przez Radę Gminy uchwalony 15 głosami za. 
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Szanowni Państwo, Państwo Radni kontynuując obrady pierwszej sesji i realizując 

uchwalony przez momentem porządek obrad sesji, przystępujemy do wyboru 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. Jak wcześniej wskazałem, statut 

gminy Grzegorzew reguluje, iż Rada Gminy Grzegorzew wybiera 2 

wiceprzewodniczących. 

Informuję, iż zasady wyboru wiceprzewodniczącego rady, tak jak przewodniczącego 

rady, zostały uregulowane w art. 19 ust. 1 u.s.g. zgodnie z którym Rada Gminy 

wybiera wiceprzewodniczącego bezwzględną większością głosów, w obecności co 

najmniej połowy ustawowego składu rady w głosowaniu tajnym. 

Punkt dotyczący wyborów wiceprzewodniczących rady składa się z podpunktów, 

które w przyjętej przed chwilą kolejności będziemy realizować, obecnie zapoznam 

państwa z projektem regulaminu głosowania w wyborach wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Grzegorzew. 

Regulamin głosowania w wyborach wiceprzewodniczących Rady Gminy 

przeprowadzonych na pierwszej sesji Rady Gminy Grzegorzew, odbytej w dniu 

7 maja 2024 roku rozdział pierwszy zasady ogólne.  

§ 1. Wiceprzewodniczących Rady Gminy radni wybierają ze swego grona spośród 

nieograniczonej liczby kandydatów w głosowaniu tajnym. Głosowanie przeprowadza 

wybrana spośród radnych komisja skrutacyjna w składzie 3 osób.  

§ 2. Prawo zgłaszania kandydatów ma każdy radny.  

§ 3. Głosowanie odbywa się za pomocą kart do głosowania. Karty do głosowania 

sporządza i rozdaje radnym komisja skrutacyjna po ustaleniu przez Radę Gminy 

listy radnych, którzy kandydują na stanowisko przewodniczącego rady. Karty do 

głosowania opatrzone są pieczęcią Rada Gminy Grzegorzew.  

§ 4. Głosowanie odbywa się poprzez wywołanie przez członka komisji skrutacyjnej 
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wg listy obecności nazwiska radnego, który w miejscu zapewniającym tajność 

głosowania dokonuje aktu głosowania. Następnie podchodzi do urny i w obecności 

komisji skrutacyjnej rzuca do niej kartę do głosowania.  

§ 5. Po przeprowadzeniu głosowania komisja skrutacyjna ustala wyniki głosowania i 

sporządza protokół. Protokół podpisują radni wchodzący w skład komisji 

skrutacyjnej. Wyniki wyborów ogłasza przewodniczący komisji skrutacyjnej, poprzez 

odczytanie protokołu z ustalenia wyników głosowania.  

§ 6. Wybór wiceprzewodniczącego Rady Gminy następuje bezwzględną 

większością głosów, w obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady, to 

jest 8 radnych. 

§ 7. Karty do głosowania sporządzone są wg jednolitej formy i zawierają brzmienie 

karta do głosowania w wyborach wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew 

oraz zamieszczone w kolejności alfabetycznej imiona i nazwiska radnych 

zgłoszonych na kandydatów na wiceprzewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew, 

obok każdego nazwiska z lewej strony umieszcza się w jednakową kratkę. 

§ 8. Radni dokonują wyboru poprzez postawienie znaku x w kratce obok nazwiska 

maksymalnie 2 kandydatów opowiadając się w ten sposób za wyborem tych 

kandydatów na wiceprzewodniczących Rady Gminy. W związku z powyższym za 

głos ważny uznaje się taki, na którym znak x postawiono w kratce z lewej strony, 

obok nazwisk 2 lub nazwiska 1 kandydata. Jeżeli radny na karcie do głosowania 

postawi znak x w więcej niż 2 kratkach, nie postawi znaku x w kratce obok nazwiska 

żadnego kandydata, wypełni kartę w sposób niezgodny z ust. 1 głos taki uważa się 

za nieważny. Karty wyjęte z urny, nie sporządzone przez komisję skrutacyjną, 

nieopatrzone pieczęcią, Rada Gminy Grzegorzew są kartami nieważnymi. 

§ 9. Za wybranego na wiceprzewodniczącego rady uważa się kandydatów, którzy 

uzyskali największą ilość głosów, znaków x w kratce przy nazwisku tego kandydata. 
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Przewyższającą połowę liczby radnych obecnych na sesji, z zastrzeżeniem § 6 

niniejszego regulaminu. 

§ 10. W przypadku gdy w głosowaniu żaden z kandydatów nie otrzymał wymaganej 

większości głosów określonej w § 6 niniejszego regulaminu przeprowadza się drugą 

turę głosowania. W przypadku, gdy zgłoszono więcej niż 2 kandydatów a w 

głosowaniu żaden z nich nie otrzymał wymaganej większości głosów, drugą turę 

głosowania przeprowadza się spośród kandydatów, którzy otrzymali kolejno dwie 

największe ilości głosów lub spośród kandydatów, którzy otrzymali największą 

równą ilość głosów. 

Jeżeli jeden z kandydatów otrzyma największą ilość głosów, ale ilość ta nie stanowi 

wymaganej większości, a w następnej kolejności dwóch lub więcej kandydatów 

otrzymało równą ilość głosów, przeprowadza się dodatkowe głosowanie na tych 

kandydatów, a następnie drugą turę głosowania, o której mowa w ust. 2. W drugiej 

turze głosowania bierze udział kandydat, który uzyskał największą ilość głosów w 

pierwszej turze głosowania oraz kandydat, który uzyskał największą ilość głosów w 

głosowaniu dodatkowym. 

W dodatkowym głosowaniu oraz drugiej turze głosowania regulamin stosuje się 

odpowiednio, w przypadku braku rozstrzygnięcia, mimo przeprowadzenia dwóch tur 

głosowania, przeprowadza się ponowne wybory, łącznie z ponownym zgłaszaniem 

kandydatów. 

§ 15. Po zakończeniu głosowania komisja skrutacyjna sporządza protokół, w którym 

określa co najmniej: liczbę radnych obecnych na sesji uprawnionych do głosowania, 

imię i nazwisko zgłoszonych kandydatów, liczbę głosów minimalną, konieczną do 

dokonania ważnego wyboru, liczbę radnych, którym wydano karty do głosowania, 

liczbę kart wyjętych z urny, liczbę kart nieważnych, liczbę kart ważnych, liczbę 

głosów nieważnych, liczbę głosów ważnych, liczbę głosów ważnych oddanych na 
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poszczególnych kandydatów, a nadto stwierdza wynik wyborów, to znaczy, czy 

kandydat uzyskał wymaganą liczbę głosów, o której mowa w pkt 3. 

Komisja odnotowuje w protokole wszelkie okoliczności i uwagi, mogący mieć wpływ 

na wyniki głosowania oraz zastrzeżenia zgłoszone przez członków komisji 

skrutacyjnej, odnoszące się do naruszenia procedury w trakcie głosowania, 

obliczania głosów lub sporządzania protokołu. 

Szanowni Państwo, czy w sprawie przedstawionego regulaminu ktoś z państwa 

pragnie zabrać głos? Bardzo proszę. 

Nie widzę, zatem Szanowni Państwo Radni przystępujemy do imiennego 

głosowania w sprawie przyjęcia regulaminu głosowania w wyborach 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. 

Będą zwracał się po kolei do Państwa Radnych, czy są państwo za przyjęciem 

regulaminu? Są państwo przeciw? Czy wstrzymują się państwo do głosu. 

Pan Radny Bednarkiewicz Adam. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Borowska Monika. 

Monika Borowska (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Pani radna Czajkowska Katarzyna. 
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Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dorabiała Janusz.  

Janusz Dorabiała  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dzierbicki Karol. 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Kacperska Izabela. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Kotkowski Rafał.  

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Leszcz Damian.  
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Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Łuczyński Łukasz. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Okupska Aneta. 

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Pyka Stanisław.  

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Radny Sosnowski Tadeusz, jestem za.  

Pan Radny Szymczak Sławomir.  

Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za.  
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Wróblewski Jarosław.  

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Zawadzka Maria.  

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję Państwu Radnym, na podstawie przeprowadzonego głosowania 

stwierdzam, że Rada Gminy Grzegorzew 15 głosami za przyjęła regulamin 

głosowania w celu dokonania wyboru wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Grzegorzew. Bardzo Państwu Radnym dziękuję. Przystępujemy do wyboru komisji 

skrutacyjnej, która głosowanie w wyborach wiceprzewodniczącego Rady Gminy 

przeprowadzi. 

Występuję do Państwa Radnych z wnioskiem, ażeby głosowania, ażeby głosowanie 

przeprowadziła ta sama komisja skrutacyjna, która przeprowadziła głosowanie 

przewodniczącego Rady Gminy. 

Najpierw zwrócę się do członków komisji, skrutacyjnej, czy wyrażają zgodę? 

Damian Leszcz (Radny)  

Tak.  
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Łukasz Łuczyński? 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Pan Radny Karol Dzierbicki? 

Karol Dzierbicki (Radny)  

Wyrażam zgodę. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Dziękuję państwu. 

Szanowni Państwo, Radni, kto z Państwa Radnych jest za tym ażeby głosowanie w 

wyborach wiceprzewodniczących Rady Gminy przeprowadziła komisja skrutacyjna 

w składzie pan Leszcz Damian, pan Łukasz Łuczyński, pan Karol Dzierbicki. 

Pan Radny Bednarkiewicz Adam. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Borowska Monika. 

Monika Borowska (Radna)  

Jestem za. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Czajkowska Katarzyna. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Pan Radny Dorabiała Janusz?  

Janusz Dorabiała  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dzierbicki Karol?  

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Kacperska Izabela. 

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Pan Radny Kotkowski Rafał.  

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za.  
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Leszcz Damian 

Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan radny Łuczyński Łukasz.  

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Okupska Aneta? 

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Pan Radny Pyka Stanisław.  

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Radny Sosnowski Tadeusz jestem za.  

Pan Radny Szymczak Sławomir.  
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Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Wróblewski Jarosław.  

Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Zawacka Maria.  

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję Państwu Radnym. Na podstawie przeprowadzonego głosowania 

stwierdzam, że Rada Gminy Grzegorzew 15 głosami za powołała komisję 

skrutacyjną dla wyborów wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. Dziękuję 

państwu. 

Szanowni Państwo, kontynuując przystępujemy do zgłaszania kandydatów na 

wiceprzewodniczących Rady Gminy. Proszę Państwa Radnych o zgłaszanie 

kandydatów. 

Pan Radny Łukasz Łuczyński był pierwszy bardzo proszę. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Zgłaszam Panią Marię Zawadzką. 
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Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Maria Zawadzka tak, czy pani Maria Zawacka wyraża zgodę? 

Maria Zawadzka (Radna)  

Wyrażam. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, Pan Radny Łukasz Łuczyński. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

I ja może w formie dopowiedzenia, bo tu już kolega Adam mnie wyprzedził. 

Szanowni Państwo Radni, myślę, że jeśli chodzi o kandydaturę pani Marii 

Zawadzkiej, powinno być jakieś przedmowa, bo o tej osobie się na pewno ta to 

należy, jest to osoba w pełni zasługująca na to stanowisko, jest osobą z 

doświadczeniem w pracy w samorządzie, jest osobą na pewno dialogu, a myślę, że 

tu, jak już na tej sesji poruszaliśmy słowa o rozmowie dialogu, tak mam nadzieję, że 

dzisiejsze taki, taki podział na stoły jest taki tylko i wyłącznie przypadkowy i 

Szanowni Państwo Radni, myślę że, jak i w poprzedniej kadencji, tak i w tej, 

będziemy współpracowali wspólnie, a nie dzielili się na blok lewy i prawy. 

Także myślę, że nie będę przywoływał może do jakiś statystyk, czy tam czegoś, 

odwołuję się do państwa sumienia i tak samo, takim dobrym zwyczajem myślę, jak i 

poprzedniej kadencji wybór pana wiceprzewodniczącego Marka Lewandowskiego, 

który nie był, akurat, nie startował akurat z listy pani wójt, tak samo wybór pana 

Zbyszka Molickiego, który tak samo nie był wybrany z tej listy, był dobrą praktyką i 

myślę, że to byłby idealnym sposobem na ujednolicenie i naprawdę tak, już tu pani 

wójt powiedziała o drużynie i zespole i to będzie idealnym sposobem, żebyśmy to 

wszystko udowodnili jednomyślnie zagłosowali za dwoma wiceprzewodniczącymi 
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Rady Gminy. Dziękuję bardzo. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, bardzo może nawiąże do wypowiedzi Pana Radnego Łukasza 

Łuczyńskiego. 

Oczywiście, że nikt tutaj nie chce dzielić rady i muszę też przypomnieć, że moją 

intencją było powołanie pana Zbyszka Molickiego na stanowisko 

wiceprzewodniczącego rady, gdzie rada się przychyliła do tego wniosku. Szanowni 

Państwo Radni, bo chcę tutaj dodać, że moim obowiązkiem, ale nie tylko moim 

osobistym celem jest również jednoczenie rady, a nie dzielenie. Myślę, że tak samo 

będzie w tej kadencji. Bardzo proszę o zgłaszanie dalszych kandydatów. 

Pani radna Monika Borowska. 

Monika Borowska (Radna)  

Ja chciałam zgłosić kandydaturę radnej pani Izabeli Kacperskiej na 

wiceprzewodniczącą, dobrze by było, żeby kobieta była wiceprzewodniczącą. 

Dziękuję.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję bardzo, bardzo proszę pan Radny Rafał Kotkowski. 

Rafał Kotkowski (Radny)  

Ja chciałem zgłosić kandydaturę na wiceprzewodniczącego pana Janusza, pana 

Janusza Dorabiałę ze względu na to, iż pracuje już dość długo w radzie i na pewno 

będzie godnie reprezentował w zastępstwie przewodniczącego rady. Przede 

wszystkim tutaj chodzi o to, że Janusz pełnił długoletnią funkcję, też 

przewodniczącego rady komisji rolnictwa. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo dziękuję. Bardzo proszę, czy są jeszcze kandydatury? 

Izabela Kacperska (Radna)  

Chciałam zgłosić kandydaturę naszego seniora Janusza Dorabiała. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję, pani radna, mamy już to odnotowane. Czy są jeszcze inne kandydatury na 

stanowisko wiceprzewodniczącego rady? 

Nie widzę. Szanowni Państwo, zatem poddaję pod głosowanie zamknięcie listy 

kandydatów na wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. Przystępujemy do 

imiennego głosowania w sprawie zamknięcia tej listy. Pan Radny Bednarkiewicz 

Adam. 

Adam Bednarkiewicz (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Borowska Monika.  

Monika Borowska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Czajkowska Katarzyna. 

Katarzyna Czajkowska (Radna)  

Jestem za. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dorabiała Janusz. 

Janusz Dorabiała  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Dzierbicki Karol.  

Karol Dzierbicki (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Kacperska Izabela.  

Izabela Kacperska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Kotkowski Rafał.  

Rafał Kotkowski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Leszcz Damian.  

Damian Leszcz (Radny)  

Jestem za.  
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Łukasz Łuczyński. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Jestem za. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Okupska Aneta.  

Aneta Okupska (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Pyka Stanisław.  

Stanisław Pyka (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Radny Sosnowski Tadeusz, jestem za.  

Pan Radny Szymczak Sławomir. 

Sławomir Szymczak (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pan Radny Wróblewski Jarosław.  
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Jarosław Wróblewski (Radny)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Pani radna Zawadzka Maria.  

Maria Zawadzka (Radna)  

Jestem za.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Dziękuję Państwu Radnym. Na podstawie przeprowadzonego głosowania 

stwierdzam, że lista kandydatów na stanowiska wiceprzewodniczących Rady Gminy 

Grzegorzew została zamknięta. 

Proszę komisję skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do 

głosowania w wyborach wiceprzewodniczących Rady Gminy na czas przygotowania 

kart ogłaszam przerwę w obradach. 

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Szanowni Państwo, wznawiamy obrady. 

Bardzo proszę komisję skrutacyjną o przystąpienie do pracy i rozdanie kart do 

głosowania na wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew, bardzo proszę. 

Może jeszcze dodam, iż akt głosowania przebiegał, będzie w ten sam sposób, jak w 

wyborach przewodniczącego rady, to znaczy wyczytywanie przez członka komisji 

skrutacyjnej z listy obecności, radni dokonywać będą aktu głosowania, a następnie 

podchodzić do urny i wrzucać do niej kartę do głosowania. Bardzo proszę, Panie 

Przewodniczący. 
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Łukasz Łuczyński (Radny)  

Dziękuję, Panie Przewodniczący, komisja skrutacyjna po odpowiednim posiedzeniu, 

w czymś mogę pomóc? 

Karty do głosowania, podobnie jak podczas głosowania na przy wyborze 

przewodniczącego, są postemplowane, jest ich 15. Tak jak widzieliście przed 

chwilą, urna jest pusta. Także zaczynamy głosowanie, zapraszam jako pierwszego 

Pana Radnego Bednarkiewicza Adama. 

Pani radna Monika Borowska. 

Pani radna Katarzyna Czajkowska. 

Pan Radny Janusz Dorabiała. 

Pan Radny Karol Dzierbicki. 

Pani Radna Izabela Kacperska. 

Pan Radny Rafał Kotkowski. 

Pan Radny Damian Leszcz. 

Pan Radny Łukasz Łuczyński. 

Pani Radna Aneta Okupska. 

Pan Radny Stanisław Pyka. 

Pan Radny Tadeusz Sosnowski. 

Pan Radny Sławomir Szymczak. 

Pan Radny Jarosław Wróblewski. 

Pani Radna Maria Zawadzka. 

Panie Przewodniczący, wszyscy radni uprawnieni do głosowania oddali głos, 

prosiłbym o 5 minut przerwy w celu przeliczenia głosów i sporządzenia protokołu. 
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Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Witam wszystkich po przerwie. 

Proszę przewodniczącego komisji skrutacyjnej o odczytanie protokołu z 

przeprowadzonego tajnego głosowania w sprawie wyboru wiceprzewodniczących 

Rady Gminy Grzegorzew. Bardzo proszę. 

Łukasz Łuczyński (Radny)  

Dziękuję, Panie Przewodniczący. Komisja skrutacyjna w składzie przewodniczący 

komisji radny Łukasz Łuczyński, członkowie komisji radny Damian Leszcz i radny 

Karol Dzierbicki, po wyjęciu kart z urny i przeliczeniu stwierdza, co następuje.  

Liczba radnych Rady Gminy Grzegorzew obecnych na sesji uprawnionych do 

głosowania 15, na przewodniczącego Rady Gminy Grzegorzew zgłoszono 

kandydatury radnych: wiceprzewodniczących, przepraszam.  

Dorabiała Janusz, Kacperska Izabela, Zawadzka Maria.  

Minimalna liczba głosów konieczna do dokonania ważnego wyboru 

wiceprzewodniczącego rady, zgodnie z regulaminem głosowania, wynosi 8.  

Liczba radnych którym wydano karty do głosowania 15, liczba kart wyjętych z urny 

15, liczba kart nieważnych 0, liczba kart ważnych 15. 

Liczba głosów nieważnych 1, liczba głosów ważnych 14.  

Liczba głosów ważnie oddanych za wyborem poszczególnych kandydatów i uwaga. 

Dorabiała Janusz 10 głosów. 

Kacperska Izabela 8 głosów.  

Zawadzka Maria 6 głosów. 

Wobec powyższego komisja skrutacyjna stwierdza, co następuje. Kandydaci Janusz 



Strona 76 z 77 
 

Dorabiała i Izabela Kacperska uzyskali wymaganą ilość głosów i zostają wybrani na 

wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. Dziękuję Państwu Radnym za 

uwagę. Gratuluję.  

Tadeusz Sosnowski (Przewodniczący Rady Gminy)  

Bardzo dziękuję, bardzo dziękuję komisji skrutacyjnej. 

Szanowni Państwo, stwierdzam, że Rada Gminy Grzegorzew podjęła uchwałę w 

sprawie wyboru wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. 

Uchwała nr 1/2/2024 Rady Gminy Grzegorzew z dnia 7 maja 2024 roku w sprawie 

wyboru wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew. Na podstawie art. 19 ust. 

1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym Rada Gminy 

Grzegorzew uchwala, co następuje.  

§ 1. Stwierdza się, że w wyniku tajnego głosowania bezwzględną większością 

głosów na wiceprzewodniczących Rady Gminy Grzegorzew wybrano: panią radną 

Izabelę Kacperską oraz Pana Radnego Janusza Dorabiałę.  

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, gratuluję Państwu Radnym i zapraszam 

panią Izabelę do stołu prezydialnego. 

Szanowni Państwo, pozwólcie, że pogratuluje również pani Marii Zawadzkiej, pani 

Mario, gratuluję, pierwszy start. 

Serdecznie gratuluję Państwu Radnym. 

Czy może chcą państwo zabrać głos? 

Czyli przechodzimy do kolejnego punktu. Pkt 9 dyskusja i wolne wnioski. Jeżeli ktoś 

z państwa pragnie zabrać głos? Bardzo proszę. 

Pan Radny Stanisław Pyka. 
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Stanisław Pyka (Radny)  

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, pani wójt, Szanowni goście, po wyborze 

pana przewodniczącego, moje marzenie jest takie, że był pan przewodniczącym 

wszystkich radnych, chociaż nie ukrywam, byłem przeciwnikiem, bo po ostatniej 

kadencji nie było tak w radzie, jak powinno być, chociaż tutaj pana chwalili, 

błogosławili, ale wymagam od pana, aby w przyszłości, jako przewodniczący rady i 

my radni bardziej nadzorowali pracę w Urzędzie Gminy, a mam tutaj na myśli 

przede wszystkim przetargi. Nie ukrywam, chce przy każdym przetargu jako radny 

uczestniczyć. 

Są powody ku temu, nie będę dalej komentował, także bardzo pana proszę o 

informacje i panią wójt, kiedy będzie odbywał się jakiś przetarg odnośnie robót w 

gminie Grzegorzew, chce przy tym uczestniczyć. Dziękuję. 

Tadeusz Sosnowski (Radny)  

Dziękuję. Bardzo proszę, kto jeszcze chce zabrać głos? 

Nie widzę. 

Szanowni Państwo, z tego względu że porządek obrad pierwszej sesji 

inauguracyjnej Rady Gminy Grzegorzew został wyczerpany, bardzo dziękuję 

Państwu Radnym i wszystkim państwu za udział w obradach sesji. Dziękuję komisji 

skrutacyjnej za wykonaną dzisiejszą pracę. Dziękuję całej obsłudze technicznej. 

Pozdrawiam wszystkich mieszkańców gminy oraz osoby, które śledziły obrady 

dzisiejszej sesji, tym samym zamykam obrady pierwszej sesji Rady Gminy 

Grzegorzew. Dziękuję państwu. 
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